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CCSU Police Department 

CASE/iNC!DENT REPORT SUPPLEMENTARY 

CFS NO. I OAYrt-!CIDENT DATE TlME I DATE OF Rf'T ITJME OF RP,! TYPE OF ;NCIDENT l'NCIOENT col JNVESTIGATING OFFICER SAOGE:NO 
1500021242 

I 5 09/17/2015 73
:
31 

) 09/21,?.015 ! 15:27 SUS?lCJOUS CJRC~MSTANCES 174 Dateenvo 30 
1 Thn.J 09/17/2.015 ( .S:amu<l,;;,, 0'-ilnsRM .• 
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cin 9/21/2015 at about 1:40 p.m. came to CCSU Poiice headquarters at my request to talk to the undersigned and Lt Dercole in 

regards to this complaint. -told us that he has known Austin Haughwou\ since last semester as he and Austin both hang around the same_ group 

of peopfe that meet in the student cent'.6r- lllllwent on to tel! us that during these meetings, Austin has continually jokingly said things ·1ikB
1 

"someone should .shoot up 1his school" or "t should shoot up t'lis school" .• told us that Austin is always talking about guns and ammunition and 

greets everyone by pointing at them w~h his hand in the shape of a gun-told us that on 9/17/2015 when they were in the student center, 

Austin pointed at him and told him~< at he was his (Austin's) number one target.- stated that Austin went on to say Jokingly that you 

- are number one on my list. further stated that Austin brags· constantly about his guns and ammunition, shows off pictures .and boasts 

.about wanting to bring a gun to school. told us that the rest of the group dismisses whatAusiin s.ays as a joke .• then wrote and signed a 
. brief voluntary stat-emant 

On 9/21/2015 at about 3 p.m. came down to CCSU Police Headquarters at cur request and met with the undersigned and Lt. Dercole 

in regards t~ this complaint. was asked to explain his ·complaint to us in more detail. -told us that on 9/17/2015 he was in the · 

student center with several friends including whenAust,n came over and joined the group. - toid us that Austin began to taik 

about his issues with the Police and how he likes to antagonize them.- told us that during the conversation, Austin jokingly told. that he 

IHS UNOERS!-GNEO . .AN !N\l'ES'T)G;).iOR HAVING 8EEJ"\l OULY S\'YORN DE:POSES AND SAYS THA1": 1 AM TflE WRrTI:f:::: OF THE ATTACHED POU CE REPORT F:'ERTAJNING TO nns !NCJOENr NU~SSR. 
THAT THE JNfORNATJON .CONTAlNEO THERE.IN WAS SEClJR® />SA R.ES\JLT OF (1)MY PfRSONAJ... OSSERVA'TION AND K."'iOWlEOGe OR {.2j1NF0~MAi!ON RE:V>YED TO ME @YOTHER MEMS.ER:$ 

OF MY POLICE CEPARThl!:Ni CR OF A.NOTHEl'=i: POLice pE?,'\RTMENroR (3)!NFORUATION SECUREO 8Y MYSE:L<: ORANOiHE.R MEMSeR oi: APOUCE O:EPARTMENT p.i:;:Ql,J. THE PERSON OR PSR""'ANS 
NArliEO OR J0ENTlF!€D THERElN, AS lNO!CATED rN THEADACHED REPORT. THAT THE REPCR:7' rs /IN ACCURATE STAT.E.W-EN:r Of'TuE. iNFO?,MATION SO R.£.Cl:1\!ED SY ME, 

INVESTIGATOR.S1GNATURE: INVESTiGATOR LO.#: I SIGNED DAT€: SUPERVl.SOR SIGNATURE SUPERVJSOR I.D.#: 
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Would be the firs1 hit ~md is number one on his list.- told us that this alarmed him so he later expiained to'- that he was going 10 report 

1his to \he Police if it was okay if he gave the Police his- contact Information and- told him it was okay. - said (hat Austin is 

. constantly talking about guns and says that he has ammunftion in his true!< and all throughout his house. -said that Austin to!d him that he 

would like to buy an armored car as a response to being harassed by the Police. - told us that while walking with· his friend and feliow CCSU 

student told- that he had some concerns after hearing Austin make a joking declaration that he was going to 

shoot Up the place. - said that because of all of this, he has started .avoiding Austin ar:d !eaves the student center when Austin arrives. 

- said that he is afraid for everyone's safety and that is why he contacted the Police. 

On 9/22/2015 at about g a. m. the undersigned and Lt Dercole met with ; in his dorm room on the CCSU campus. was 

asked if he ever heard Austin mention shooting up the school. - went on to tell us that one day last we€:k v-.ihi!e he was in the student center 

he observed that Austin was upset about something and nonchaiantly stated something !ike "might as welrshoot up the place". told us \hat 
he onty heard Austin say it on the one occasi(?n because he has not been hanging around the student center.that much. told us 
that he was concerned about the context of Austin's exclamation. , 

had Just told us. 
then wrote and signed a sworn voluntary statement attesting to what he 

On 9/2212015 at about 1140 a.m. Austin Kaughwout came down to CCSU Police Headquarters to talk to the undersigned and Lt. Dercole at our 

request. The undersigned and Lt. Dercole explained the complaints that we were investigating and askeq Austin lf at anytime in joking or being 

serious did he mention shooJing up the school. Austin told us that he does talk about guns a lo\ but has never said anything about shooting up the 

school. Austin to!d us (hat he knows better than to mention anything like that. VI/hen Austin was asKed as to why would someone make this 

,'rHE UND.ERS!GNEO, AfJ tNVESTfGATOR ~AVl'NG BEEN CVLY SVVOR.",' DEPOSES AND SAYS THPJ': 1 AM 11-iE WRtTER OF iHE ATTACHED POW:Ce REf'ORT PE.ITT~NlNG TO ~IS \NCIOENi NUMSER. 

IHAT1'HE INFORWA'T!ON CONTAJNEO THEREIN WAS SE.CUREOASARESULT OF {1)MY 1'ERS0NAl. OSSER'IATl()NANO KNOWLEDGE; CR (2)(NFORJtiATION RELAYED 10 ME BY OTHER MEMBERS 

·OF MYPOUCE DEPARTMENT 0~ OF AN.o·n~t.Gt PO\..lCS CE.PARlV.ENl;OR {3)1NFO~MA710N SECURED BY MYSELf:" OR ANOTHER MEMBER; 6F A POLICE CEPAR.TM&.'T FROM THE PERSON OR PERSONS 

NA.-\lc.0 OR JOENTIFJED THER::JN, />S INO!CA~D iN TH£; ATIACHED REPORT. Ti-'ATTHE RE?ORi \S A,\!ACCURAiE STATE.~EN'T O!= THE INl=ORMAilON SO RECENE.O f"5'i" M~ 
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_complaint against him, Austin mentioned that it may have to do with his position on gun rights. Austin was unwilling to provide us v.rith a sworn 
voluntary statement. 

After the interview with Austin, the undersigned contacted-by phone and asked him why didn't r,e call the. Police upon hearing Austin make his 

joking declarations of shooting up the school or telling him that he was he was his number one target - told the undersigned tJ1at other people in 

the group told him to take it as a joke and to ignore Austin. The undersigned then contacted by phone and asked him why he did not call the 

Police when he heard Austin mention shooting up the place and told me that he didn't ta~e it seriousiy but did mention it to his friend. 
because he was kind of concerned. 

On 9/2212015 at obout 12:30 p.m. the underslgnBd spoke with Austin's father Brett Haughwout about this investigation. The·undersign~d·expl~ined -- · 

·to Mr. Haughwout the nature of the complaint that v,as made against his son ;.\ustin. Mr. Haughwout told me that Austin is very knowledgeable · 

a_bout many things and in being so can engage anyone in conversation about most subjects inciuding guns. Mr. Haughwout told me that he does not 

believe that his son said \he things that were reported to the CCSU Police_ because he and Austin havB had talks in the past about saying the 
appropriate things during conversation. 

On 9/22/2015 the undersigned went to GA15 New Britain Superior Court with an affidavit for Austin Haughwout charging him with 53a-62 

Threatening. The warrant was denied by the Prosecutor who cited that the warrant lacked probabie cause. 

No further CCSU police action wm be taken at this time. 
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In Re: 
---------------------

OFFICE OF STUDENT CONDUCT 

CENTRAL CONNEC'I'ICUT STATE UNIVERSITY 

1 

---------------------------------------------------------
conversation Between 

SCOTT HAZAN 

and 

AUSTIN HAUGHWOUT 

October 14, 2015 2:15 p.m. 

- - - - - - -· ... - - .. .. - .. - ·- - - - - - - - - - - - -

(Transcription from Electronic Sound Recording.) 

BRANDON HUSEBY REPORTING & VIDEO SERVICE 
249 Pearl Street 

Hartford, CT 06103 
860,549.1850 
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MR. HAZAN: Good afternoon. Today's date is 

Wednesday, October 14. The time is 2:15 p.m. My name 

is Scott Hazen. I will be serving as the hearing 

officer. My role is to implement the University 

procedures for conducting a student conduct hearing. 

Please note that today's hearing is being 

recorded. This recording represents the sole official 

verbatim record of the student: conduct hearing and is 

property of Central Connecticut State University. 

At this time, I will ask all present to 

introduce themselves, beginning with the hearing body. 

MR. DUKES: Just one question. This is not 

a University's laptop; right? This is your laptop? 

You using it for 

check. 

MR. A. HAUGHWOUT: I have ideas on it. Fact 

MR. DUKES: Oh, got you. 

MR. HAZAN: Thanks. Okay. 

At this time I'll ask all present to 

introduce themselves beginning with the hearing body. 

As stated before, my name is Scott Hazan, 

director of student activities and leadership 

development. 

2 

MS. BANTLEY: Kathy Bantley, criminology and 

criminal justice faculty member, chair. 
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MS. SIMPSON: Tiffany Moffo Simpson and 

assistant director for student center services. 

MR. HAZAN: Would the respondent introduce 

himself? 

MR. A. HAUGHWOUT: Austin Haughwout. 

MR. HAZAN: And would the respondent's 

are you acting as an advisor? 

MR. B. HAUGHWOU'I': Yes. 

MR. HAZAN: Would the respondent's advisor 

please introduce himself? 

MR. B. HAUGHWOUT: Brett Haughwout, Austin's 

father. 

MR. HAZAN: Would the University 

representative please introduce himself? 

MR. DUKES: Yes. Christopher Dukes, 

director, office of student conduct. 

MR. HAZAN: And there are no other 

individuals here for witnesses at this time? 

MR. DUKrnS: No. 

MR. HAZAN: Okay. So just for the advisor, 

I 1 m just going to read this statement. 

"The role of an advisor in this hearing is 

3 

limited. The process is not a courtroom proceeding, 

but rather part of an institution's program, which are 

designed to provide a good living, learning 
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environment for all members of the academic community. 

And advisor may not question witnesses or make 

statements before the hearing body. The only 

appropriate role for an advisor is to provide advice 

to the student who has requested his or her presence 

i.n the matter in which does not disturb the 

proceedings of the student conduct hearing. If any 

advisor fails to act in accordance with the procedures 

of the student conduct hearing, he or she will be 

barred from the proceedings. 

The respondent and University representative 

who are present in the hearing are not required to 

testify, answer questions, or make any statements 

regarding the complaint or the allegations set forth 

in the complaint. Refusal to do so shall not be 

considered by the hearing body as anything more than 

the individual's electing to exercise his or her right 

not to make statements." 

I would like to remind everybody 

participating in this student conduct hearing that 

falsification, distortion, or misrepresentation of the 

facts, which are brought before the hearing body is a 

violation of the CSU student code of conduct. Any 

student who abuses the disciplinary system in such a 

way will face disciplinary charges for the violation. 

4 
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Witnesses other than the respondent or the 

University representative present in the hearing only 

while offering their information. There are no 

witnesses here, so we're going to proceed, unless 

there are any questions at this time. 

Are there any questions? 

MR. DUKES: No questions. 

MR. HAZAN: No questions. 

The respondent and the University 

representative may challenge any member of the hearing 

body for bias if you believe that he or she cannot be 

fair in this hearing. 

Does the respondent Austin Haughwout -- is 

that how you pronounce it? 

MR. A. HAUGHWOUT: Haughwout. 

MR. HAZAN: Haughwout. I'll sorry. 

Haughwout, wish to challenge any member of the hearing 

body for bias? 

MR. A. HAUGHWOUT: No. 

MR. HAZAN: Does the University 

representative, Christopher Dukes, wish to challenge 

any member of the hearing body for bias? 

MR. DUKES: No. sir. 

MR. HAZAN: The hearing body is considering 

charges, which have been brought against Austin 

5 
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Haughwout, the respondent, by Christopher Dukes, the 

University representative, the complainant, the 

University representative in today's conduct hearing. 

As noticed ·· - as noted in the notice of 

charge letter sent to the respondent by the Office of 

Student Conduct on 

MR. DUKES: May I pass these all around, 

please? 

MR. HAZAN: -- on October 9, 2015. The 

respondent has been charged with the following 

violations of the CSU prohibited conduct: 

4, physical assault, intimidation, 

threatening behavior; 10, harassment; 11 disorderly 

conduct; and 13, offensive or disorderly conduct. 

Okay. 

Would the respondent please respond to the 

charges, which I have just read indicating whether you 

accept the responsibility for violating the provisions 

of the prohibited conduct? Please state responsible 

or not responsible. And what I'll do is I'm going to 

go through each one, and if you can state for each 

each -- each charge if you are responsible or not 

responsible. 

So 4, physical assault, intimidation, or 

threatening behavior. 

6 
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MR. A. HAUGHWOUT: Not responsible. 

MR. DUKES: I think we want to make sure also 

that --

MR. HAZAN: And if you could just make sure 

-- if you can put the mic in front of you so we can 

hear clearly and for the recording, please also. 

conduct. 

MR. A. HAUGHWOUT: Not responsible. 

MR. HAZAN: 10, harassment. 

MR. A. HAUGHWOUT: Not responsible. 

MR. HAZAN: 11, disorderly conduct. 

MR. A. HAUGJ-!WOUT: Not responsible. 

MR. HAZAN: And 13, offensive or disorderly 

MR. A. HAUGHWOUT: Not responsible. 

MR. HAZAN: We're just going to take a -­

well, we'll -- at this time, we will begin the portion 

of the hearing, which information is presented for 

considering -- consideration in determining if the 

respondent has violated the csu Code of Conduct. 

The University representative and the 

respondent will be provided the opportunity to share 

introductory remarks, which should not exceed five 

minutes. You are not required to do so. 

Are there any questions before we proceed 

with the introductory remarks? 
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MR. DUKES: No questions. 

MR. HAZAN: Would the University 

representative like to make an introductory remark? 

8 

MR. DUKES: Yes. 

The Office of Student Conduct had received 

information from the ccsu Pol.ice Department on October 

1st: of 2015. It was information related to a 

complaint that came in from several students within 

the ccsu community. That compl.aint came in on 

September 17th. My understanding was there was a 

fol.low-up with those individuals on September 21st or 

perhaps another day at that point in time. And the 

police department had executed their investigation, 

and once that was complete, the information was 

forwarded on to the Office of Student Conduct. The 

University held a meeting to review that report. 

Student affairs made the decision to impose an interim 

suspension, which you will note is a temporary 

precaution that is used on behalf of the University. 

That is not a sanction, and is held in place until 

such time that it can be resolved, whether it be by 

more information coming in that would warrant changing 

that status or as a result of a student conduct 

hearing. During that process, the Office of Student 

Conduct initiated a prehearing investigation where I 
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met with all the parties related to this incident that 

were known to me. So the first person that I spoke 

with concerning that was the student/respondent and 

then followed up with speaking with other witnesses to 

discuss the allegations that were brought forward. 

After a complete review of -- of the 

information of the respondent, just the behavior, 

looking at the behavior that was alleged to have taken 

place, I recognize that those allegations do represent 

what we term as .leakage. You know, you'll hear me 

talk about leakage on -- throughout times. There's 

various examples of what .leakage would be. So hearing 

the information, trying to vet through -- actually, I 

can also state that I interviewed one other individual 

who was made known to me by the student/respondent who 

may have some influence or involved in it, so I had to 

exp.lore that avenue also. 

At the conclusion of the prehearing 

investigation, I had to determine that should this 

leakage be determined to be true, that it. would 

constitute the violations that we are here to review 

today, and therefore asking that the hearing body 

grant a thorough review of this information that 

you're going to hear from all parties today and then 

render its best decision. So that's my con -- that's 

9 



A2.182

1 

2 

3 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

10 

my -- that concludes my introductory. Thank you. 

MR. HAZAN: Would the respondent like to 

make an introductory remark? 

MR. A. HAUGHWOUT: Yes. 

MR. HAZAN: Go ahead. 

MR. A. HAUGHWOUT: The accusations against 

me are entirely false. There's no merit to them and 

false statements I've dealt with prior. In my car I 

currently have multiple cameras due to false 

statements made by other parties. Record every second 

of my drive. If it's necessary to prove my innocence 

for actions on campus, I will wear a body camera for 

every second I am on campus. 

MR. HAZAN: Is that all, • ? s.1.r. 

MR. A. HAUGHWOUT: Yes. 

MR. HAZAN: Okay, 

At this time, the hearing body will hear the 

-- from the University representative. 

Does the University representative wish to 

provide any information to the hearing body? 

MR. DUKES: Yes, I would. If you recall 

Exhibit B or A is always the letter that was provided 

for notice that was introduced. So in Bis the 

redacted copy of the initial report that came in. I 

will point out as I'm showing to both people, it will 
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read page 1 of 2. 2 is on the back. I've done that 

with all of our copies, again trying to help tuition 

down and so forth. I don't want to waste paper so I 

used a multiple copies that I possibly can. So I'm 

going to pass out B for everyone's review. 

MR. HAZAN: Do you want us to read first or 

you want to explain first? 

MR. DUKES: No, you can read. That's fine. 

The mislead in any way that there's 

conversation that's not being picked up on here. So 

the question during pause was Exhibit B, .it does read 

that there is a statement attached. That is an 

internal statement for the lieutenants -- my 

understanding, when they review reports, I do not get 

access to the sworn written statements that the 

students provide unless those students provide 

authorization or so forth. It all depends on whether 

those students wish to remain anonymous or or 

whatever. So there there's no additional 

11 

attachment that I have privilege to related to Exhibit 

B. All right. 

So if I may continue, I'm going to present 

Exhibit C, which is a follow-up report to to B, and 

there are copies for everyone, too. Sorry. There you 

are. 
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MR. HAZAN: Okay. So, Mr. Dukes, do you 

have more to present at this time? 

12 

MR. DUKES: Yes, I do. So of the first 

interview that I conducted was via phone with Austin 

where I outlined the terms of - - again, I know if he 

al.ready heard from the pol.ice department what these 

allegations were and he had this information from 

them. I went through it for my sake of getting it 

because I didn't have a chance to question him as the 

police did. And questioned specifically on these 

behaviors, so the first question that I got into was 

regarding had he ever referred to having a hit list or 

anyone being his number one target. His response --

or was on that. His response through 

all those was no, that he did not ever refer to having 

such a list or ever refer to someone as being the 

number one target. 

I proceeded to ask him did he ever show 

digital pictures of bullets to anyone, and he says 

lots of people that he has. 

I asked did he ever have a discussion about 

ammo in his car, and he said yes, but also provided me 

an explanation of what that is. He'll probably say 

it, but I just want to be thorough about saying what 

responses were to me that he had reason for concern of 
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being targeted by a specific police department. He 

may have been concerned that ammo, wh:i.ch he legally 

able to have may be discovered and create a problem 

for him, so therefore, that would have been some of 

the conversation that he had. And he can elaborate 

more on that, but I just want to share in terms of 

summarizing what his response was to me. 

13 

I had asked a question regarding making hand 

gestures at all. Does he make hand gestures .i.n the 

form of a gun to where he would point at someone under 

any circumstances. He did state, no, he does not do 

that. 

I asked what was his relationship with 11111 
specifically as that was a person who was 

named. He shared with me that: this is a person who he 

has conversations with. They pretty much sit: in the 

student center area. I asked when was the last time 

he had a conversation with him. He has stated 

yesterday, which would imply the day before that 

Thursday, October 1st. 

I'd asked him could he tell me any reason 

why anyone would make up these allegations and 

stories, and he did state, no. And he said, however, 

he believed that someone by the name of 

is trying to get him kicked out of school. 
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So the rest of my interviews that I have 

with other witnesses, I explored the route of what 

their relationships were with -just to see if 

somehow there is some validity to that ··· that claim, 

and 1 did explore that. I cannot find any connection 

between -except for that - - the name is -

1111 so that couldn't find any connection between him 

and others except for he is one of the individuals who 

-- who frequently sits out there in that area. It's a 

student center so anyone who's been at the student 

center, you'll see a lot of students who are commuters 

will sit in the lounge areas, throughout the lobby, 

and various places, which is encouraged. So he's just 

one of those people. Sometimes there's -- I mean, 

folks make it part of their routine that people will 

go there all. the time. 

So then my next interview was held on 

Tuesday, which I believe was the 6th of October. Let 

me just verify that date. Yes, Tuesday, the 6th, I 

met with two of the witnesses and gathered some 

information from them regarding what their experiences 

was with this. Now, given again, I didn't have the 

written sworn statements for the police department. 

I asked the first person talked to me about 

It was Do you know who-is? 
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And again, they verified that is just another person 

who sits around in the particular area. They also 

acknowledge -- I asked about statements that they made 

that are in Exhibit Band Exhibit C. I cautioned them 

again to let them know that if you' re making false 

statements, that you will be held accountable by the 

student code of conduct. This individual assured me 

that his statements were true and that they did hear 

Austin in this case or the respondent in this case 

refer to as being number one on his 

list. And -- or number one target. And I asked him 

how did you /'eel about that.. They said, well, they 

felt alarmed about it. - wasn't as serious about 

it at first, but they thought based on their 

experiences, their training, their knowledge, and 

education, that this was probably or inappropriate 

behavior, and they thought something should be done 

about it. And I believe that they are the subject of 

Exhibit B, the first person who would have gone down 

because they were concerned of that comment. 

I asked about any other gestures or anything 

else that. they would see or that they are aware of, 

other behavior. They said they have witnesses when 

people come up, people who were known to Austin who 

are possibly considered friends or associate, that he 
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is - ·· a customary greeting for him to point. They 

described the point at them in and just do this. 

16 

I asked any other particular behavior that 

you, you personally -- personally observed, not that 

others have told you. And they would say that they 

would watch, often sometimes look at people as they're 

walking through the lobby of the student center or so 

and point at them, and shoot, and make sound effects. 

But these people don't see him. They don't talk to 

him. These are just people who are walking by. So 

that's what he explained to me in that particular 

interview. 

I'd asked has Austin ever done anything to 

you personally? Do you all have class together? This 

person indicated no, I have graduate classes so we 

don't associate. The only association we have is when 

we're down in a student center and because of the 

things that he's been said, the frequency that they 

specify that Austin is the only individual who brings 

up the conversation of guns. No one else talks about 

it. They all talk about all kinds of other issues, 

but Austin is the only one who raises the subject of 

guns and continues to talk about it frequently to the 

point where him and other individuals no longer 

frequent the student center. Or if they are there 
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already and Austin shows up, they leave. So they 

changed their customary affairs given the fact that 

they don't want to be present during the time when 

these conversations are happening. 

17 

So I moved on to the next witness. The next 

witness provided me information regarding -- of the 

information and I went by the same thing as I did with 

Austin, same thing as I did with the first witness, go 

through the behavior. What is the behavior that you 

have observed, and they will give me a rundown on the 

behaviors that they have seen. 

One of the behaviors that is not in this 

report, but they shared with me was that Austin would 

-- made a statement at one point in time, how many 

rounds he would need in his pistol to shoot people. 

He corroborated seeing gestures at different points in 

times throughout ·· ·· as a customary greeting. He also 

talked about on multiple occasions he would see Austin 

aiming at people as they walked by and --- and at 

first, he demonstrated it. I said anything else about 

it because he did not use sound effects. So I said 

anything else about him? He said -- he actually 

demonstrated for me what he would see. And I said, 

oh, you added sound effects, are you adding that? Is 

that something that really happens? He said, no, no, 
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this is exactly what I see. I said, okay. 

And I asked -- say again? 

MR. A. HAUGHWOUT: These are two separate --

MR. DUKES: These are two separate students 

now. 

So then I asked has Austin ever made any 

threats towards you. He said absolutely not. He's 

never made any threats towards me whatsoever, but I am 

concerned about this behavior that I'm seeing. So 

that was the second witness. 

MS. BANTLEY: can I ask about because you 

said you had -- there were two witnesses on that 

particular day? 

MR. DUKES: Yes. 

MS. BANTLEY: Okay. And are those two 

witnesses the people that are contained 

MR. DUKES: Correct. 

MS. BANTLEY: ··- or two separate? Not two -

MR. DUKE:S: They're with --

MS. BANTLEY: We have mentioned to the 

court, so it's not additional --

MR. DUKES: Correct. Not additional. I'm 

still working with the people who were in here. 

There's only one individual, which I mentioned. 
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- who was not at the police department, who I 

interviewed after because I wanted to see whether 

or not he was trying to pull people together to gang 

people up, to make false statements about Austin. So 

I had to go through that route to try to determine 

that, if that was the case. 

So I'll start there with that -- that 

conversation with - which took place - - that 

19 

meeting with took place -- -- all right - - on the 

6th of October. And it was very brief. I needed to 

know one, does he know who Austin is, and he said yes. 

What's your relationship with Austin? He's a person 

who sits down in the student center or so forth. What 

are your thoughts about Austin? Do you have any 

feelings either way for him? He said, no, I don't: 

have any feelings either way for him. Is he someone 

you like, dislike, or so. I need you to understand 

what would be his motivation, if any, to ---- to steer 

people the wrong way. I asked when's the last time he 

had a conversation with Austin or heard anything from 

Austin. He said that it was Thursday, the 1st, and I 

said, was there anything interesting about that. He 

said, well, I have to tell you I was taken back by a 

comment he made about the Oregon shooting. He said 

that --- that Austin had came up to him, showed 
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showed everyone who was sitting there from the phone, 

so there are other people also, and there are other 

people who corroborate the same statement, is that 

Austin had made the statement that Oregon beat us. So 

I asked and what do you think he meant by that? So 

let me go back for a second because there's another 

individual who also witnessed that same thing. So 

what I have is people witnessing the same behavior, 

but they have different takeaways from it. 

So one person felt that he thought it was 

the body count, meaning that the body count beats 

Sandy Hook. That what it was described. 

The other individual thought that, well, 

they beat us to being the next campus to have a 

shooting. Mind you, Austin never made that statement. 

Basically, it was just showing that Connecticut beat 

us is the state -·- no, Oregon beat us is the statement 

as alleged to have been made. No other statements to 

to follow up with that. 

And that really concluded my meeting - -- and 

I had no other than • did not tell me that he 

witnessed the hand gestures. He is the only one who 

didn't witness the hand gestures. He had heard 

comments about other things that people say, but he 

did not -- he could not directly say he saw hand 
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gestures at any point in time, whether it be for a 

greeting or aiming at other folks. No reference to 

shooting up the school. It was the other three 

students and I'll go on to the last one who is maybe, 

which is who was able to inform me as 

far back as the testing of the security system, the 

campus alert system, that happened last spring. He 

stated that that was the first time he thought he 

heard something \:hat was really a surprise. He said, 

he -- he said that Austin had made the statement, 

someone should really shoot up the school for real so 

that: it's not a drill. He said he held on to that 

statement. He didn't think much about it. He did 

disclose to me he did give me permission to share 

21 

this, that he's a person who deals with anxiety and he 

wanted to be sure that he wasn't making a big deal out 

of it so he just took it was joke because other people 

said it was probably just a joke, leave it alone. He 

did hear dix·ectly that he was the number one target. 

He was told directly. According to him, Austin told 

me directly, I was his number one target. He also 

corroborates seeing hand gestures as a greeting, 

pointing the gun -- hand, that is. He also made the 

statements as you see in Exhibits Band C regarding 

the other behaviors and he corroborate the statements 



A2.194

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

lJ. 

12 

13 

14 

15 

16 

l '7 

1.8 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

22 

that he saw there also. 

So that is basically all the interviews that 

I have. It pretty much folks did back up -- I did not 

find that -- I tried to determine were people coached. 

Did people come up with their own things. I found no 

reason to discredit the statements that that were 

made towards me in these interviews. 

MS. BANTLEY: I do have a question about the 

Ed Cory interview just for clarification. Would the 

whole alleged comment of Oregon beat us, I believe you 

said that other st.udents were able to corroborate that 

to your statement, but then had different takes on it:. 

Did you get that: personal corroboration through the 

students? Did you speak to other students --

MR. DUKES: Yes. 

MS. BANTLEY: - - who said exactly - - and how 

many other students did you speak to that: stated that? 

MR. DUKES: -as well as -- oh, so -

-and-

MS. BANTLEY: Okay. To -- no additional --

MR. DUKJ<S: No additional outside of this -

MS. BANTLEY: - -people than 

MR. DUKES: The only 

MS. BANTLEY: Okay. 
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MR. DUKES: The only people that I can 

provide information for are those folks who I 

interviewed. 

MS. BANTLEY: Okay. And I want to make sure 

MR. DUKES: Right. So that -- really the 

only information I shared includes any student who I 

would have spoken. 

MS. BANTLEY: Okay. So those are the 

students you spoke to 

MR. DUKES: Correct. 

MS. BANTLEY: So no additional. Thank you. 

MR. DUKES: Thank you. 

MR. HAZAN: Do you have any knowledge about 

timeframe? So as far as -- like how long has -- has 

this, you know, behavior been going on? 

MR. DUKES: As early as 

MR. HAZAN: According to t.he witnesses. 

MR. DUKES: As early as --· - as midspring. 

As early as April when we did the last testing. It 

was the testing of the the system. Prior to that, 

I mean, that was the first comment about the 

allegation of shooting up the school was made at that 

point in time. Hand gestures and things like that 

were going on before, but no one gave me a definitive 
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time when the first time they saw a hand gesture 

greeting. No one can give me that time, but they were 

able to tell me the first time they heard about 

shooting up the school or wanting to bring a gun to 

the school. 

MR. HAZAN: How long has Austin been a 

student here? 

MR. C. HAUGHWOUT: I think last year. 

MR. DUKES: Yeah. 

MR. C. HAUGHWOUT: Beginning of last year. 

MR. DUKES: Right. !<'all of '14'/ Right. 

Pall of '14. 

And I believe the police asked all of them 

as well and -- and I followed up the same thing. Why 

if you heard this information, why didn't you do 

anything about it beforehand'/ The common response 

that I have from folks was that one, either we thought 

it was a joke. We wrote it off as a joke. Another 

student, this is who has stated that I 

didn't know. I thought it was my, you know, 

(inaudible). I just didn't want to make a deal for if 

nothing happened. But folks did become more alarmed 

as the frequency of it continued to the point where 

people changed their behaviors where they no long sat 

at the student center or they would leave because they 
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almost knew which way the conversation was going. It 

was a way that they weren't comfortable with. So I 

made the, I think the connection that I think is not 

st.retching would be if the conversation was always 

about sex and you didn't want to talk about sex all 

the time, yo1,1 should be free from not having a 

conversation about sex. However, it is a public area 

and people can talk about sex, but if folks are 

changing their behaviors about it, then it becomes an 

issue. But the problem is you got to know about it. 

Problem is we didn't know about all this until 

approximately two weeks ago. .So ·· -

MR. HAZAN: And so there's .. and 

are the two students who you've interviewed. 

MR. DUKES: and there is 

another student who is -- who wanted their name to be 

anonymous. 

MR. HAZAN: And so there's three students 

that have identified the hand gestures? 

MR. DUKES: There are three students who 

identify the hand gesture. Three students who have 

heard the comment of shooting up the school. Three 

students who -· - hold on. Let me get my notebook - -

about 1111 being the number one target. Only two 

students heard the comment about or confirmed for me 

25 
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that they heard the comment about Oregon beat us. 

MR. HAZAN: And can you explain -- you 

explained I think the - one, but as far as the 

past relationship to the current relationship of those 

three people that you interviewed with Austin, can you 

explain like did they describe to you like, you know, 

are they friends with him? Were they friends with 

him'/ Or 

MR. DUKES: Friends with who? 

MR. HAZAN: With Austin. 

MR. DUKES: They are associates. They all 

gather in the same place. That's ---- that's really all 

-- no one goes out to dinner together. No one goes 

over to each other's house. They're not classmates. 

It's just a place where people congregate. People 

where they feel comfortable, and so that's -- that's 

all. No one has, you know, no one's on committees 

together or so. 

MR. HAZAN: Do they play - - so I know 

frequently, you know, like ---

MR. DUKJ•:S: Play any games? 

MR. HAZAN: Play any games together? 

MR. DUKES: To my knowledge, no. 

MR. HAZAN: Okay. 

MR. DUKES: To my knowledge either the 
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people are there studying or so forth. That's what I 

gather. I have never -- I didn't ask any questi.ons 

about games. 

MR. HAZAN: Okay. 

27 

MR. DUKES: What I just know that the same 

individuals frequent the same place and they have been 

doing so for quite some time. 

MS. SIMPSON: I was clear and now I'm 

confused. So you've interviewed 11111 right? 

MR. DUKES: Yup. 

MS. SIMPSON: -
MR. DUKES: Yup. 

MS. SIMPSON: And -MR. DUKES: Right. 

MS. SIMPSON: But then is there another - -

MR. DUKES: There is another individual.. 

MS. SIMPSON: Okay. 

MR. DUKES: Who was there. That individual 

di.d not give me the permission to release his name. 

However, his name is in the police report that was 

subject to the FOIA request that Mr. Haughwout has. 

But I don't have permission to release that person's 

name. 

MS. SIMPSON: Right. Okay. 

MR. DUKES: For the FERPA. 
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MS. SIMPSON: So there's four students. 

MR. DUKES: Correct. 

28 

MS. BANTLEY: Okay. And just in again based 

on what you're allowed to do for FERPA, looking at 

Exhibit c. We have a redacted name on the back page. 

MR. DUKES: Correct:. 

MS. BANTLF!Y: Is that the person - -

MR. DUKES: Yes. 

MS. BANTLEY: Thank you. 

MR. DUKES: Yup. So with the person named 

there, that's the only person's name who I did not 

have permission to use. 

MS. BANTLEY: Okay. But that's - - when 

you're giving us this information, you're also 

including what that particular person said to you. 

MR. DUKES: Correct. 

MS. BANTLEY: Because anything that I have 

information on, I got to ask Austin first and then I 

got t.o ask everybody else what it did. So Austin was 

the first person who because I don't have to talk to 

anybody else. If Austin tells me, yeah, I said this. 

Yes, I was joking, but I said this, then who else do I 

need to talk to pretty much. Unless I want to get 

perspective of then do you really believe there's 

just, blah, blah, blah. Not see what folks believe 
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also, but everyone has the right to their own 

interprel:ati.on. So one of these comments, one of 

these things in isolation might not be an issue, but 

when they're put all together, it's something that I'm 

not able to ignore. So that's why I have to ask 

Austin the question in terms of did you ever do this 

stuff. I can't just take the word of others. I have 

to give him a chance to be able to tell me otherwise. 

so he was able to provide me his information. 

However, talking to other people who I cannot rule 

out, cannot discredit, or so forth, the weight rested 

with those statements. Here they are, you know, able 

to share their own perspectives, all on the same page. 

I can't ignore the fact that four individuals have -­

have witnessed information and make a call not to at 

least bring it forward. 

MS. BANTLEY: Thank you. 

MS. SIMPSON: Thank you. 

MR. HAZAN: Do you have anything further 

this point? 

MR. DUKES: No, I do not. 

MR. HAZAN: All right. At this time, is 

there any further question 

MR. DUKES: I'm sorry. I do have one 

thing. I was supposed to say - - so we did have a 

at 
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witness who was going to be here. That witness was 

confused about this process and what it was like, and 

the witness did, like I say, because of part interview 

before that the witness did not want to be here as 

they were fear for their safety and so therefore they 

stated they did not want to be a part of this process 

and have left the scene. 

I have -- I can say the other witnesses 

involved were invited. They all received the same 

message inviting them for this particular hear.i.ng, and 

I have not heard back from them. 

MR. HAZAN: At this time, we'll have an 

opportunity for anybody from the hearing body or for 

Austin to ask any questions based on the information 

that has been presented, and then we will move to 

go.i.ng to Aust.in being able to present the information 

that he would like. 

So at this point, does anybody have any 

questions for Mr. Dukes? No quest:i.ons? Everybody's 

good? 

VOICE: Yes, thank you. 

MR. HAZAN: Okay. So the respondent does 

not have any questions for the University 

representative? Austin, no questions? 

MR. A. HAUGHWOUT: No, 
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MR. HAZAN: Okay. And the response was no; 

is that correct? 

MR. A. HAUGHWOUT: Correct. 

MR. HAZAN: At this time, the hearing body 

will hear from the respondent. The respondent is not 

required to testify, answer questions, or make any 

statements regarding the complaint or the allegations 

set forth in this ·complaint. Refusal to do so shall 

not be considered by·- by the hearing body to 

constitute evidence of responsibility. 

31 

Now, does the respondent wish to provide any 

information to the hearing body? 

MR. A. HAUGHWOUT: Yes. 

Well, so regarding the pictures of bullets, 

was my -- the car that I typically drive is a 2012 

Volvo full electric, and I had to take a different car 

for the day, and being that the campus rule for, you 

know, firearms and ammunition is that you can't have 

it flat out unless you get special approval from the 

crown-- the president of the Association of Schools 

and only then can you be and even then only faculty 

are able to have anything. Students aren't aJ.lowed to 

under any circumstances. The -- it came up in that 

when I drove the other vehicle, I had to make sure to 

-- before I left the house, search my entire vehicle 
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to make sure that I don't have any knives or any 

bullet and in, you know, clearing out the entire 

vehicle I had found one miscellaneous bullet that was 

sitting in the vehicle. I made sure to take that out 
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and leave it at my house where I was, you know, 

allowed to leave it because I can't have it on campus. 

And regarding the hand gestures, I had told 

·· ·· I had to leave it at the house to be in compliance 

with the school's rules being against having any 

firearms or any ammunition, 

MR. HAZAN: So I'm just going to ask you if 

you could just because the advisors really not, you 

know, supposed to speak. If you have something, if 

you'd like to whisper or -·· or write it down, you 

know, we would appreciate that. 

MR. A. HAUGHWOUT: And regarding the hand 

gestures, :r had not told them flat out that I don't do 

it. I've told them that I have on a few occasions 

done it to someone who has done it in reply to me or 

has initiated it with me because I'm always talking 

about guns so they did that towards me once and now I 

return it to that same person. 

And regarding the comment about the Oregon 

shooting, I hadn't said that they won or anything like 

that. My comment was essentially, now the Oregon 
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shooting's going to be the one discussed in the media 

because it was a larger shooting than Newtown. And I 

never made any mention of this school being the next 

one or that they beat us in any way, shape, or form. 
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And the spring emergency alert thing from 

last year, during it, I had not said that I should 

shoot up the school. I had not said anything to that 

effect. What I had said is imagine if there was an 

actual emergency where they needed to do it or have 

used it for real at this time because, you know, it's 

already being used. So if you had to use it for some 

reason, not suggesting that there would be any reason, 

but if you had to use it for some reason, how would 

you go about communicating the emergency. 

And so, well, with the next one, you know, I 

face lies with, you know, my daily life, so. This 

was, you know, you all want to read this, but 

MR. HAZAN: You can take your time and, you 

know, if you --

MR. A. HAUGHWOUT: I encourage you all to 

read, you know, the first couple sentences 

MS. SIMPSON: Before giving that to us to 

read, can you tell us the gist of it? The point that 

you want us to pick up since there are copies and 

we'll be passing it around and I want to giv<c you the 
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service due. Yeah, please. 

MR. A. HAUGHWOUT: So basically, you know, 

this is a sworn testimony by a police officer in my 

town. And this is completely and totally refuted by a 

camera that I had running because he didn't know I had 

t:he camera. So he didn't think that, you know, any 

lies that he wrote would be documented in any way to 

show that it didn't happen. So his statement here is 

that "Prior to even getting a word out of my mouth, 

the operator began to scream and demand if I suspected 

him of a crime. The operator yelled over my voice 

repeating the following: Do you suspect me of a 

crime? Do you suspect me of an infraction?" 

MS. SIMPSON: And may I ask you this 

question? Did this document, this statement have 

anything to do with CCSU and any of the allegations 

based on what's going on here on campus? Did this 

have anything to do with that 

MR. A. HAUGHWOUT: It has nothing 

MS. SIMPSON: -- specific. 

MR. A. HAUGHWOUT: directly to do with 

it, but it does have to do with the fact that there's 

something about me that requires that everything I do 

is documented on camera because unless I documented 

it, there will be false accusations made against me. 
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And, you know, the same personal action that I took 

regarding previous false statements by the officers 

is, and I'll have a camera in my car that records 

everything that I do. I'm willing to make the same 

action for being on the Central. I'm perfectly 

willing to have a camera on me to prove exactly what I 

said, exactly what I do, and beyond any shadow of a 

doubt every day of my life, exactly what happens, just 

the same as every drive I do, even if it's half a mi.le 

down the road, I have the camera on to document 

exactly what I do, exactly where I go, and exactly 

what. is happening while I'm driving. 

So the affidavit may --

MS. SIMPSON: Thank you. 

MR. DUKES: May I ask a question 

MR. HAZAN: Sure. 

MR. DUKES: - - if possible'/ I think it's 

piggyback off of, what his comment was regarding. I'm 

trying to understand the relevance of people who have 

lied or have falsely made accusations in other 

setting, how that's applicable to these individuals 

lying? Is there any direct information to refute the 

statements that these individuals made against him 

versus be -- I'm wondering the relevance of it. I 

mean, I can see people lying ·· - people have lied to me 
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personally, doesn't mean that these people are lying. 

And that's what my question is. 

MS. BANTLEY: Sure. 

MS. SIMPSON: Sure. 

MS. BANTLEY: And I was wondering if he was 

going to get to that through another exhibits or what 

else we can say, instead of skipping - -- what he's 

trying to 
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MR. HAZAN: I mean, we can, you know, we can 

acknowledge that what you're stating, I mean, you 

know, I'm assuming, that, you know, this is the 

from the -- from the police department; right. And 

the video that you're going to show us is going to 

refute what that says. 

MR. A. HAUGHWOUT: Yeah. 

MR. HAZAN: Is that correct? 

MR. A. HAUGHWOUT: Okay. 

MR. HAZAN: so let's assume that -- that 

that's, you know, we'll assume 

MS. BANTLEY: That that's true. 

MR. HAZAN: Does it have any relevance on 

this case? 

MR. A. HAUGHWOUT: Well, it has it relevance 

on twofold for this case. First thing is there's 

something about me or something about what I say, 
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possibly, you know, I'm sure you're all well aware of 

the flying gun that I had created at my house over the 

summer. You all know of that? 

MR. HAZAN: Like when you -- so, just so 

you're aware of, when we do these, do these cases, we 

are not permitted any 

MS. BANTLEY: Any information, 

MR. HAZAN: -- information about anything. 

We didn't even know who you what your name was 

until we walked in the room here. So so I don't 

know, I mean, I do know the story. 

you kriow 

I did not know, 

about. 

MR. A. HAUGHWOUT: So you just said -­

(Simultaneous speakers.) 

MS. BANTLEY: No idea what you're talking 

MR. A. HAUGHWOUT: Well, I had mounted a 

handgun onto a small RC aircraft and I had flown it, 

you know, in the woods so that there's no way for it 

to fly away. It was also strung with fishing line to 

my hand, so again, there was no way for it to fly 

away. But, you know, after that, lots of people, you 

know, wanted something done. I mean, one example of 

people wanting something done is -- here's something I 

got just this morning is from Alfred Gates. He 
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recommended to Karl Lovitt or Provex -- Provost of 

Central for me to be expelled based solely on I had 

created that, not any action that I did with it, but 

just, you know, something about, you know, my 

creation, he didn't like it, so he wanted me kicked 

out. If you would all like to read that, feel free. 
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MR. DUKES: But if I may counter that is --

is because I would be responsible for bringing those 

charges up. Austin has not been charged with -- with 

that particular case. That case is not even up for a 

review. We -- we took precautionary action as he's 

aware of regarding this particular incident. We 

reviewed it, we got information, we gave him 

opportunity to provide this information. The 

information changed our stance on it, and we removed 

our precautions because we believed that that 

particular incident in itself did not violate the code 

of conduct. 

MS. SIMPSON: Okay. 

MR. DUKES: As well as also I can, so is 

that the knowledge that Austin provided to me when we 

spoke, when was it, back in March or April regarding 

this particular interest of his, the only thing that 

Austin was instructed to do is not to bring that on 

campus because I know he can legally do other things. 
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So the issue is he's not facing anything. So some 

letter from -- I don't even know who that is, 1·1ho 

wrote the letter. Whoever wrote the letter, they have 

no bearing on this process. 

MR. HAZAN: So the letter, I mean, just to 

hear -- so, you know, those things we would never know 

unless you brought them 

MS. SIMPSON: To our attention. 

MR. HAZAN: -- to our attention, so I 

understand what you're, you know, what you're saying. 

You feel that you're being -- and I don't want to 

speak for you, but, you know, you've been targeted and 

you feel that this is another incident. All we're 

focusing on, though, is this particular incident. 

So like I said, the -- the aircraft, you 

krtow, thing, the letter, all of that stuff, we would 

have no knowledge of unless you brought it -- brought 

it forward. 

MS. BANTLEY: And it doesn't --

MR. HAZAN: And it's not relevant. You 

know, we wouldn't·even take any of it into 

consideration because like Mr. Dukes said, there's 

nothing that -- you haven't broken any rules in the 

(inaudible) or any -- any laws that we know of that, 

you know, or any ccsu, you know, codes of conduct that 
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are in relation to -- to that. So, you know, that's 

not even up for consideration when we discuss this. 
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MR. A. HAUGHWOUT: The purpose with bringing 

it up is that there's something about me or who I am 

that makes people lie. You know, even the officer's 

sworn testimony lie about my actions, what I do, and 

what I say. And the purpose of bringing that up is 

that, you know, this has happened before and, you 

know, if it's -- if there's any chance of it happening 

again, you know, I'll do the same thing I do with my 

car. I'll wear a camera because there's something 

about me that makes people lie about my actions. And 

being that happens over and over, I will be gladly 

willing to wear the camera to prove exactly what I do. 

MS. BANTLEY: And that is something you 

certainly can do in the future, but getting -- we 

really need to get back to kind of what happened in 

this particular case. And I -- I think we all kind of 

understand your perspective and your concern about 

what other people are saying about you. 

Do you have anything more specific and other 

than you saying, you know, this is going to happen and 

that is a statement we will accept, that this is going 

to happen, similar to this writing thing and the video 

that you have in this particular situation that shows 
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the potential that they are making up information. Do 

you have anything else other than your statement? And 

your statement's valid. 

MR. A. HAUGHWOUT: No, I'm not supposed to. 

MR. HAZAN: You can't -- I mean, if you want 

to whisper to him and he can restate the, you know, 

what, you know, that's -- that's acceptable, but 

you're -- you certainly comment. 

MR. A. HAUGHWOUT: Well, what he's bringing 

up, you know, I could document Iie after lie after lie 

by other parties against me, and you know, also, this 

:ls another case that you might. not know about, but so 

two years ago I had been assaulted for flying a quad 

copter around at a public park. And the person 

assaulted me for flying because, you know, the police 

said there's nothing illegal about it. They called 

the police and they said it's nothing illegal. So 

then she assaulted me. And then I called the pol.ice 

to reported the assault, and when the police came, she 

told them, you know, he assaulted me, you know. 

That's her claim, but I had a video that documented 

the exact opposite of that. So, you know, it's not 

just the cops. 

something about 

It's not that specific cop. It's 

me, who I am, or what I do that makes 

people lie about me trying to get me in trouble for 



A2.214

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

actions that I never took. 

MR. HAZAN: And I understand what you're 

saying and, you know, your statements are certainly 

valid. You know, what we're trying to focus on is --
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is these particular this particular incident. So -

- and so, you know, you certainly have the right to 

present any information that you'd like, and what 

we're focusing on here is the incidents that, you 

know, Mr. Dukes has brought to our attention as far 

as, you know, the sanctions that we're listening to 

today and the information that we're talking about 

specific to those··- to those sanctions. 

I understand what you're trying to do as far 

as, you know, a history of saying that, you know, this 

seems to be repeatedly, you know, happening to you 

that people are trying to lie or get you in trouble 

and that kind of stuff, so I certainly understand 

that. 

MS. SIMPSON: I do have a direct question in 

regard to something you stated earlier when you opened 

and you were talking about the changing of the 

vehicles and the bullets of the vehicles. And it was 

in regard to the pictures of the bullets. You never 

stated whether or not you had a picture of the bullet 

taken and that you were showing that you just talked 
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about, how you removed the bullet from the vehicle. 

Did you have any pictures or did you show any pictures 

of any bullets at any time? 

MR. A. HAUGHWOUT: I did have, you know, a 

picture of the bullet because, you know, in the 

morning before coming to school, I cleared out 

everything in the truck and I had taken the bullet out 

and, you know, I took a picture of' it because it's 

kind of comical in that, you know, gun control 

legislation is basically, you know, I mean, in this, 

you know, this specific case, if you can't have that 

bull.et because even though, you know, you don't have a 

gun, you don't have anything to fire it, you don't 

have anything like that, you can be expelled for 

having that one bullet. So, you know, you know, I'm 

very political, you know. That was kind of the point 

of agreeing to share this, so, I was -- worked on the 

campaign, but, you know, part of, you know, the thing 

here was that, you know, politically, it doesn't 

really make much sense and it's kind of comical in 

that, you know, our rule is so overstanding of, you 

know, you can't have that bull.et even though you have 

absolutely no malintention with it and even have no 

way for it to be a dangerous item. But you have to 

make sure that, you know, you go through great length 
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to make sure you don't break any rules or any laws, 

and, you know, protect yourself in that way. 

MS. SIMPSON: Thank you. 

MR. HAZAN: Do you have any further 

information that you'd like to share? 

MR. A. HAUGHWOUT: Well, that video that, 

you know, I had taken that just proves that, you know. 

If you don't want to watch it, then. 

MR. HAZAN: I mean, you know, I wi 11 - - I 

will assume -- and if this is okay, you know, I don't 

have the video, you know, so I can only -- we can -­

you know, you told us what's in the report, I can't 

really make an assumption, you know, that it's -- that 

you' re telling ··- that -- that it's fact, you know. I 

just don't think it has any relevance for this case. 

So in the -- in the fact that the video is not 

relevant, you know, I really don't need to see it. 

MR. DUKES: Okay. 

MS. SIMPSON: I agree with that. 

MS. BANTLEY: I agreed. 

MR. A. HAUGHWOUT: You know, the purpose for 

trying to bring that is in that, you know, the full 

understanding of this incident and incidents like it 

within my life can only really be understood with 

understanding the bigger picture of, you know, what's 
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going on. 

MR. HAZAN: So -- - so I' 11 state it like this 

and then I think we can move on. Is that you could --

you could have had, you know, no prior incidents like 

this or many prior incidents like this. If no charges 

have ever been brought on by the CCSU, you know, by 

the CSC Code of Conduct, it's not relevant, you know. 

So it: doesn't matter, So whether you've had, you 

know, you know, this could have never happened to you 

or it could have happened to you several times, and 

you know, if' -- if you're sitting here without ---- we 

wouldn't know prior history, we wouldn't know any of 

that. So all we would know is what's being presented 

currently in this case. So all the prior stuff we 

wouldn't even take into consideration because we 

wouldn't know about it. So it's -- it's -- we're only 

solely basing this -- this case is solely based on the 

information of this -- for this case because, you 

know, we -- you know, there's incidents where people 

have never done anything in their lives and then they 

do one thing and they could be brought up on charges 

for that one thing and they could go back and say, 

well, I've been a perfect angel my whole entire life, 

you know, but that's not relevant if they:_ if -- if 

if they're being, you know, it's just -- we're talking 
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about this one -- one incident. So we're just talking 

about these incidents that we're talking about here. 

If that makes sense. 

MR . A. HAUGHWOUT: And' you know' the 

purpose for this, you know, you're saying they've been 

a perfect angel their whole life, never had anything. 

MR. HAZAN: Uh-huh. 

MR. A. HAUGHWOUT: Well, the purpose for 

bringing that up is that, you know, there have been 

talse accusations made against me, and you know, my 

response to that is, well, you know, some of the time 

then these false accusations are made against me, I 

have the camera proving exactly what did happen. And 

it's exactly opposite of what was accused against me. 

And, you know, if, you know, I need to wear a camera 

any time I'm on campus, then I'll wear a camera, just, 

you know, to prove my actions. Prove what I do and 

prove what I say. 

MR. HAZAN: So what I can tell you, you 

knov1, you' re talking about wearing a camera on campus. 

I can almost assure you that that is not going to be a 

resolution here today. So whether -- whatever the 

whatever the resolution is, whether you're found 

responsible or not responsible, the actions -- the 

University is not going to ask of you or require you 
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l:o wear a camera or submit any other, you know, videos 

of your camera to the University. 

that's not going to --

It's just not --

MR. A. HAUGHWOUT: I know what it being a 

University requirement, but, you know, if the personal 

thing, you know, to show, okay, so now let's just: say, 

you know, I'm wearing a camera for another week and 

then these same people make the same false ace - ·· 

false accusation again. Well, I can bring up the 

video and be like, okay, let's watch this entire day's 

footage of none of that ever happened. 

MR. HAZAN: I understand what you're saying. 

Does anybody have- .. do you have further 

information before we ask any questions? 

MR. A. HAUGHWOUT: No, but I mean, but, you 

know, what thing right here .i.s just right here is, you 

know, I'd be willing to have weekly meetings with 

Dukes and/or sanutta* to, you know, evaluate me or 

have any kind of, you know, analyze, you know, what's 

going on or show them the videos if they want to watch 

them or anything like that. 

MS. SIMPSON: I have no further questions. 

MS. BANTLEY: No further questions. 

MR. HAZAN: Chris, do you have any further 

questions? I .. - I have some questions. 
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MR. DUKES: I do have questions. I'll 

wait. 

MR. HAZAN: Okay. Can you des -- can you 

describe for me the -- the people that are mentioned 

in this pol.ice report, and there's the two that are 

names that have not been redacted are - and 

is that correct? Okay. Can you tell me 

what your relationship is with them? 
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MR. A. HAUGHWOUT: I don't know who -

-is, but I do know that is just, you 

know, someone that sits in the student center and I've 

talked with him multiple times about, you know, gun 

laws and politics of guns and, you know, that kind of 

stuff.' You know, just discussing the law behind guns. 

Never, you know, making any threats or any remarks 

that would be in any way, you know, threatening. 

MR. HAZAN: And do you know - - have you ever 

had ·· ·· do you - - so you don't know who the other 

gentleman's 

MR. A. HAUGHWOUT: No. 

MR. HAZAN: Okay. And - we've had 

conversations with, would you say lots of 

conversations with? You know, two or three 

conversations with? How many conversations have you 

had with him since the fall of approximately of 2014? 
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Is it hundreds? Is it two or three? 

per week. 

him then? 

MR. A. HAUGHWOUT: It was like two or three 

MR. HAZAN: Two or three per week. 

MR. A. HAUGHWOUT: Yeah. 

MR. HAZAN: Okay. So you regularly speak to 

MR. A. HAUGHWOUT: Yes . 

MR. HAZAN: Would you consider him a friend? 

MR. A. HAUGHWOUT: Somewhat, yeah. 

MR. HAZAN: Okay. Would -- do you .. - do you 

have any reason to believe why -- what -- what was 

your -- - do you - - do you have any reason to believe 

that llllwould lie? 

MR. A. HAUGHWOU'l': Aside from, you know, 

being that I constantly am able to debate polities 

with him, that means that, you know, there's a 

difference between our views of both gun control, as 

well as, you know, other aspects of, you know, if 

you're debating welfare or health insurance or any of 

the other, you know, political topics out there, you 

kno1·1. I'm always able to debate him on something, so, 

you know, there's a -- a difference in our viewpoints, 

so it's very possible that, you know, he -- he's doing 

this because he doesn't like my personal viewpoint on 
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whether it be gun control or another topic such as 

healthcare or welfare or any other topic that can be 

brought up. 

MR. HAZAN: How would you describe these 

conversations'/ Would you just -- how would you 

describe them'? 

50 

MR. A. HAUGHWOUT: Just, you know, people 

talking to each other, just friendly, and you know. 

I'm more pol:i.t:i.cal than most people, so I'm freql)ently 

bringing politics, you know. And it's not always gun 

control. It's frequent in gw1 control because, you 

know, that's one of my hobbies, but, you know, I've 

also debated him on every other topic and it's not 

always even politics, you know. I've talked with him 

about:, you know, the electric car that I drive. I 

talk to him about boats. I talk to him about how I 

went hand gliding, and, because, you know, that was 

something that happened in my life. It was an 

interesting, fun thing to do for the day. 

MR. HAZAN: Sure. So at no point would you 

describe the relationship as, you know, adversarial? 

I mean, so maybe adversarial's not the right word, but 

would you describe it as -- at no point before, you 

know, some of this stuff came out, would you -- would 

say that you weren't -- that it was good political 



A2.223

l 

?. 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

banter? 

MR. A. HAUGHWOUT: Yeah. 

MR. HAZAN: So do you know why then Ryan 

would decide after having good political banter with 

you Eor over a year, decide to change his -- his mind 

and --- and go to the police and go to Dukes to tell 

these what you're saying, you know, what to tell 

these, you know, stories that we're reading and that 

Mr. Dukes has presented to us? 

MR. A. HAUGHWOUT: Well, you know, I --­

MR. HAZAN: was there a moment that maybe 

you can think of that he would have not 
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MR. A. HAUGHWOUT: I mean, I, you know, only 

got this report, you know, just now, you know, in its 

entirety. 

MR. HAZAN: Okay. 

MR. A. HAUGHWOUT: But, so as much as I 

understand this report, it wasn't him who went to the 

police. It was his friend, that went to 

the police. And then they, you know, talked to him 

about something. 

MR. HAZAN: So would -- but -- but you don't 

know of any like one incident where you can state 

that, you know, -was -- you had some type of 

conversation that went bad and you were no longer 



A2.224

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

talking, you know, socially and -- can you isoJate a 

time when the conversation stopped with him where you 

noticed that he wasn't around anymore? 

MR. A. HAUGHWOUT: No. 

MR. HAZAN: So when -- when was the last 

time you had a -- one of these conversations with 

Ryan? 
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MR. A. HAUGHWOUT: I ·· ·· either the Wednesday 

or Thursday before I got ex interim suspension. 

MR. HAZAN: And and that was in October? 

So that was just a couple of days ago? Octo -··I'm 

sorry. Mr. 

MR. DUKES: That's okay. It was October 

1st according to what Austin has shared with. But I 

know it was October 1st because that was the date of 

the Oregon shooting, and that's when the statements 

for -- alleged to have been exchanged at that point in 

time regarding the Oregon shooting. 

MR. HAZAN: so I just want to clarify. So 

you made a statement that - now when he sees Austin 

in the student center, he leaves? 

MR. DUKES: I did not. I have said that -­

MR. HAZAN: Okay. So that was 

MR. DUKES: Yes. 

MR. HAZAN: Okay. So --
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MR. DUKBS: And I'm -- I was led to believe 

others as well. 

MR. HAZAN: Okay. But - -- we di.dn't 

hear that specifically from 1111 
MR. DUKBS: No. - -- ri.ght, we did not 

hear that from 1111 
MR. HAZAN: Okay. So that was 

And so you don't know .... so you wouldn't 

MR. A. HAUGHWOUT: I don't know 

MR. HAZAN: Okay. So then are you somewhat 

confused as to why -would make these statements? 

MR. A. HAUGHWOUT: Yeah, I mean, the only 

thing that, you know, I could possibly imagine i.t 

being related to is something about, you know, him and 

you know, getting together to make this 

statement. And, you know, being that it was .... 

who went to the pol.ice, I feel like it has something 

to do with, you know, - either has a personal 

vendetta against me or political vendetta or something 

like that. He made the report and then he realized, 

you know, that he's going to need someone to 

corroborate it, so he talked to as he described it in 

the - ·· as was described in the report, his friend to 

ask for, you know, someone else to corroborate his 

report. 
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MR. HAZAN: Mr. Dukes, do you have any 

questions? 

MR. DUKES: Uhm - -

MR. HAZAN: So the way this is going to 

1-1ork, just so you understand it is as the hearing 

body, we can ask you questions directly. If you have 

questions for Mr. Dukes or Mr. Dukes has questions for 

-- for you, they're going to come through me and I 

will restate them and ask them to you so there's not a 

back and forth. 

MR. DUKES: And if I may reiterate, there 

have been times before -- we've had, the three of us 

have had a conversation together. So I just want to 

point out it's because of that formality, which i.s why 

I can't like direct my attention towards -- not being 

bitter, I can't. I have to direct -- you see all I 

always sit this this way and direct, it's because of 

trying not to create the adversarial process for 

cross-examining and so forth. So this is all of our -

- this is the first time that we've been in the 

setting where's there's been other people in the room. 

We couldn't just talk with each other. 

So one question I have is has there ever 

been any true accusations made against Austin? 

MR. HAZAN: Have there ever been any true 
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accusations made against you, Austin? 

MR. A. HAUGHWOUT: Well, if you can say, you 

know, shown people pictures of the bullets, I mean, 

that would be something that's truthful in that, you 

know, I di.d show them pictures of the bullets because, 

you know, I had to make sure I didn't have any i.n the 

car before on campus. 

MR. DUKES : So ·- -- so in regards to - - in 

regards to our first meeting ever, when Austin and I 

first met, the allegations that were made that brought 

us together for the first time last spring, were those 

true or false allegations? 

MR. HAZAN: In regards to the first meeting 

ever you had with Mr. Dukes, the allegations that were 

brought forth in that meeting, were those true 

allegations or false? 

MR. A. HAUGHWOUT: That was the -- was that 

the incident, the people from Eastern Connecticut? 

MR. DUKES : I can' t (inaudible) . 

MR. A. HAUGHWOUT: Oh, was that the -- - I'm 

sorry. Was that the incident out of Eastern 

Connecticut? 

MR. DUKES: This was the incident where he 

was alleged to have inappropriate conversations with 

minors over the internet. 
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MR. HAZAN: This was the allegation of 

having inappropriate conversations with minors on the 

internet. 

MR. A. HAUGHWOUT: Well., they weren't 

inappropriate. But, yes, I did have conversations. 

MR. DUKES: The accusation --- the 
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accusations were that communications were made with ·· -

was the accusation of Austin contacting, for example, 

a little girl of the age of 11, was that accusation 

true - - on the internet - -- was that accusation true or 

false? 

MR. HAZAN: Was the accusation of you making 

contact with an 11-year-old girl true or false? 

MR. A. J-!AUGI-IWOUT: I didn't know her age. I 

didn't ask anything inappropriate, knowing her age. 

MR. DUKES: The question is was it true or a 

false accusation that the contact was made. 

MR. HAZAN: Was it true or false that the 

contact was made? 

MR. A. l-!AUGHWOUT: Contact was made not 

knowing their age, not knowing who they were, not 

knowing any information about them. And no 

inappropriate statements were made. 

MR. DUKES: The accusation that a girl who 

could not legally have sex with him, was that 
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accusation that he made that contact true or false'/ 

MR, HAZAN: The accusation of a 

restate that? 

can you 

MR, DUKES: 

horrible question, 

Yeah, I I m sorry, it was a 

MR. HAZAN: That's all right. 

MR. DUKES: Basically, I'll tell you where 

I'm going. It is that we met because of accusations 

that were made and it's just to say that not all 

accusations I'm trying to just confirm, and Austin 
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can confirm this for us, that not all accusations that 

are made have been false. 

MR, HAZAN: Right, So --

MR. DUKES: Because we did have two -- so 

did he ever tell a young girl via the internet that 

because o:f: her age they could not have sex, but they 

could snuggle. 

MR. HAZAN: Did you ever tell a girl, a 

young girl through the use of the internet that you 

could not have sex, but that you could snuggle? 

MR. A. HAUGHWOUT: I believe so. Again, but 

not unlawful action. It's not something that would be 

a violation of the code of conduct. Full compliance 

with --

MR, DUKES: The point was that it's an 
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accusation and it was a truthful accusation so that my 

question was was that a truthful accusation that that 

contact was made'/ 

MR. HAZAN: Do you want me to restate that? 

MR. DUKES: Sure. 

MR. HAZAN: So that was a truthful 

accusation that the contact was made? 

MR. A. HAUGHWOUT: Yeah. 

MR. DUKES: That is -- that concludes my 

questions. 

MS. SIMPSON: Can I come in further 

questions based on what he said -- asked'? 

MR. HAZAN: Does anybody have any further 

questions? 

MR. A. HAUGHWOU'I': I have. I'd actually 

like to ask Mr. Dukes 

MR. HAZAN: Sure. Just state the ·· - state 

it through me and I will restate it. 

MR. A. HAUGHWOUT: In prior meetings with 

you, have you had you ever said something to the 

effect of I've never seen any -- any hostility in you 

towa1.·ds the Clinton police despite what you've been 

through? 

MR. HAZAN: Have you --

MR. A. HAUGHWOUT: Toward Lovitt. 
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MR. HAZAN: So you're asking Mr. Dukes if he 

stated that you have -- has he -- have you ever -­

you've never seen any hostility towards the Clinton 

police? Is that what you' re stating? 

MR. A. HAUGHWOUT: He had some -- said 

something to the effect of I've never seen any 

hosti.1.i.ty in you towards 

MR. HAZAN: So you've never seen any 

hostility towards the by the -- for the Clinton 

police? 

MR. DUKES: So if I understand -·· l 

understand it correctly, I -- I can say 

MR. A. HAUGHWOUT: You stated 

MR. DUKES: I can say I have never -- I have 

never I have no knowledge or ever witnessed Austin 

being aggressive or hostile towards the Clinton Police 

Department. 

MR. A. HAUGHWOUT: And in prior discussions, 

Mr. Dukes, have we ever --

MR. HAZAN: No, the question to me. 

MR. A. HAUGHWOUT: Okay. But have we ever 

discussed gun control or politics about guns or the 

lawful use of firearms? 

MR. HAZAN: Have you ever discussed with 

Austin gun control, firearms, or the lawful use of 
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firearms? 

MR. DUKES: Yes, we have had those 

discussions. 

MR. HAZAN: Question? 

MS. SIMPSON: I have a question for 

Dukes. 

MR. HAZAN: Oh, sure. 

60 

Mr. 

MS. SIMPSON: Okay. In response to the last 

quest.ion in regard to conversations about gun control., 

firearms, et cetera. Did those conversations happen 

pre or post this -·· this complaint'? or during the 

:Lnt:erview process for this complaint or prior to? 

MR. DUKES: Prior to. 

MR. HAZAN: Do you have a question? 

MR. DUKES: I do. Has Austin ever 

demonstrated aggression towards me? 

MR. HAZAN: Has Austin ever -- have you ever 

demonstrated aggression towards Mr. Dukes? 

MR . A. HAUGHWOUT : No . 

MR. DUKES: Has Austin ever referred to me 

as a fucking asshole? 

MR. HAZAN: Has Austin -- have you ever 

referred to Mr. Dukes as a fucking asshole? 

MR. A. HAUGHWOUT: Probably. During the 

first incident upon which, you know, I was not 
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receiving any replies to emails. I had been suspended 

without notice. All my clothes and everything was in 

my dorm. I had access to none of that. I was stuck 

at my house with -- no, cell phone too is in my dorm. 

My clothes are in my dorm. My bedding was in my dorm. 

My toothbrush was in my dorm. Everything that I had 

that 1 s necessary for, you know, standard living is in 

my dorm. 

MS. SIMPSON: So is your answer yes or 

probably? 

MR. A. HAUGHWOU'l': Probably. I - - I do - -

MS. SIMPSON: Do you not have a memory of 

making this statement? 

MR. A. HAUGHWOU'l': I believe that I would 

have said something to that effect. I can't be sure 

of the exact words. 

this --

MS. SIMPSON: Thank you. 

MR. HAZAN: And was this in person or was 

MR. A. HAUGHWOUT: Email. 

MR. HAZAN: In email. 

Do you have another question? 

MR. DUKES: No. That's -- that's not quite 

correct. 

MS. SIMPSON: Do you have a memory of the 



A2.234

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

event, Mr. Dukes? If you explain -- please explain 

what your memory is. 

MR. DUKES: I do. My memory was the -- the 
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first. time we met was because we were t.o have an 

administrative conference related to the accusations 

about behavior over the internet. The University 

imposed interim suspension. As customary, it is 

either myself or Armand Hernandez* would meet with the 

individual to determine if the interim suspension is 

still warranted. As a part of that process, Austin 

and I had to meet. Our first meeting lasted less than 

ten minutes as I thought it was necessary to have 

Austin come back at another point in time because 

Austin was visibly upset, audibly upset, 

argumentative. I explained my stance with students is 

and he -- I'm almost certain he knows this is my 

practice now because I do practice what I preach, is I 

don't argue with students. I don't. If a student 

wants to argue with me, it's not going to happen. 

They're going to come or meet where we can have civil 

conversation. So I can state for the record that all 

of our conversations after -- well, after our meeting 

have been civil. (Inaudible) But my problem was I 

was a stranger. He did not know me, and our first 

meeting, I also understand because I was educated 
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later on to as to some of the things that he has been 

subjected to. I can understand why he might have 

thought a certain way, however, it did not make it 

more appropriate. And that was my -- my issue. So I 

had to ask for him out of the office to another time 

where he felt he·could cool off and then come back and 

have a meeting. That's the first time in 13 years I 

had to do that. 

So then later on that day I believe we 

attempted to have the same conversation. I had an 

opportunity to speak with his father in between that 

time, and we had agreed that we would have a phone 

conversation. It would be Austin and I in person and 

his dad would be over speakerphone so that way 

everyone's getting in the same amount of information. 

I have verbal consent to be able to have this 

conversation -- verbal consent from Austin to be able 

to share this dialog with his dad over the phone. And 

as we began to have our conversation, I noticed that 

Austin was holding a device that I thought: was 

recording me. I expressed to him I did not consent to 

have myself recorded and he began to argue that his 

right to do so. He was not aware of the school code 

of conduct, so I understand that and gave that 

latitude. I explained how that he could not and I did 
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not give my consent to do so. His father -- father 

intervened and stated put it away. And as he's 

putting it away he said, "fucking asshole." And I 

asked are you talking to me or are you talking to your 

father? And he looked at me and pointed at me and he 

said - - and I said it's time lco go again and I 

escorted him out and explained to his father what 

happened, that I had to escort him out of the office 

again. so my concern for that is again, I'm still a 

stranger. However, my rank and while my 

responsibility is still known, and that act of 

aggression is something I had not seen. I've seen 

maybe two other people, similar, though, I have never 

had that type of interaction happen before. So I 

understand why. 

We set up an appointment I want to say maybe 

for t.he following day if: not two days afterwards, so I 

believe it was definitely within the next 48 hours. 

We had a meeting. We came in. It was a very 

civilized conversation. We spoke for definitely over 

an hour I want to say, and all of my conversations 

since then I think were -- I think civil. I would say 

civil. I haven't had any problems, but the level of 

aggression that was presented at that point in time 

has not been presented and, yeah, I -- I think -- I 
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mean, every all the converriations were - - were not 

as abnormal as that particular conversation was. So I 

can't ignore that. I put it away, dealt with it. I 

de-escalated the situation when it first happened. So 

I think whereas because you have to understand my 

perspective. I've seen all types of things so if I 

can say - - and I did - - the only reason why I brought 

it up is because it was presented that there's been no 

acts of aggression towards anybody, so well, that's 

not quite necessarily true because that was an act of 

aggression. It's the most significant act of 

aggression that has ever happened in the office of 

student conduct even when it was called the judicial -

- justice affairs since I've been in my seat for 13 

years; however, it was isolated. 

Moving on to we did have to review these 

conversa these issues that happened, this 

accusation. I employed my discretion that having an 

educational conversation would resolve this particular 

issue. Austin was not charged. That was because of 

also my discretion. I know he wasn't charged by the 

State Police was reviewing the matter as well too, but 

I also exercised my discretion, and I don't believe it 

was going to happen again. It was something that I 

believe that - - I was left to believe that - ·· I lost 
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my train of thought turning that off. 

MS. SIMPSON: I think within your discretion 

MR. DUKES: It was an issue regarding 

right. It was definitely within my discretion 

regarding that because, again, it was not -- had there 

been an arrest, had there been all this -- it would 

have been more to do. I ·· - I don't think it was 

necessary, but it was certainly something. Austin 1 s 

dad and I had a brief conversation more recently 

regarding, you know, my thoughts of whether Austin is 

capable of making these comments. My reply was I 

c:ertainly would hope not because I know Austin knows 

better. I know he knows better. However, I don't 

know if he felt open as friends that maybe he can talk 

to these folks in a certain way. That I don't know 

with certainty. But I do know that Austin would make 

because I said those comments that: were made, those 

individuals over the internet I did deem to be 

inappropriate; however, not to the degree that it 

warranted any sanctioning, that: it wouldn't: happen 

again. It's not isolated, but those are all comments 

that I know that in hindsight or before Austin would 

probably not make those comments again, but he did. 

So I can't undo what has happened, but I -- I have, 
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you know, the vow of confidence that it wasn't going 

to happen again, which is why he was able to, you 

know, retain his status as a student without 

restriction. 

MR. HAZAN: Go ahead. Do you have any 

questions or? 

MR. A. HAUGHWOUT: I think this argument 

that as you've described it was there --

MR. HAZAN: Just direct everything through 

me. 

MR. A. HAUGHWOUT: But was there any 

shouting during this argument as you describe it'/ 

MR. HAZAN: was there any shouting in this 

argument as you've described it? 

MR. DUKES: Yes. 
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MR. A. HAUGHWOUT: Was there physical threat 

of violence against you or any other party at this? 

MR. HAZAN: Was there any physical threat of 

violence from you or any other ·· - towards you or any 

other party? 

MR. DUKES: No. 

MR. A. HAUGHWOUT: Do you have any display 

of any physical threats of -- threats or actions of 

physical violence against any person? 

MR. HAZAN: Do you have any -- what was 
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that? Any? 

MR. A. HAUGHWOUT: Threats or actions of 

violence. 

MR. HAZAN: Does he know of any or do you 

know of -- do you know of any threats of violence or -

MR. DUKES: Well, that's what we're here to 

review today. 

MR. HAZAN: Aside from today's? 

MR. DUKES: Aside tram all the information 

shared today, the only allegation, which we're not 

reviewing at this point in time, is outside of this 

system. There's allegations made, but that's not 

some thing that - ·· 

MR. HAZAN: We're reviewing. 

MR. DUKES: -- that we're reviewing today. 

MR. A. HAUGHWOUT: And also, you know, 

something I didn't bring up with the topics I was 

bringing up earlier, but do you remember -- didn't 

remember to bring it up, is, you know, in the incident 

report provided by the police, they, you know, I know 

that, you know, the judicial system is completely 

separate from the school system and that each is free 

to make their own determination, but they had said 

that -- the prosecutor denied the warrant citing that 
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the warrant lacked probably cause. Lacking that, you 

know, there is sufficient evidence here to bring a 

charge. So I know it's, you know, separate from the 

school and each can -- are free to make their own 

determination, but, you know, it goes to show that, 

you know, someone else who does this, you know, for a 

living, you know, all over the area, I don't know what 

this specific area is, but everything that the New 

Britain court covers, they said that there's a lacking 

of enough evidence to bring charges. 

MR. DUKBS: Charges :for criminal 

violations. We're not hero reviewing criminal 

violations today. 

MR. A. HAUGHWOUT: The lack -- the 

allegation of a criminal. action, which .is identical to 

the -- nearly identical to the allegations of the 

school. 

MR. HAZAN: All right. I just want to make 

it clear, though, we are -- this is not a criminal 

proceedings. They're not criminal charges. This is, 

you know, we're reviewing violations -- potential 

violations of the student code of conduct. So, you 

know, it is very -- very dirferent. 

Do you have questions? 

MS. SIMPSON: I do for Mr. Dukes on a 
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question -- - the question, Mr. Haughwout just asked. 

Do you want to stop for a second because opened the 

door by accident with the question in regard to other 

threats. You said you were aware of other threats or 

allegations of threats made against him that might not 

have involved this institution. His question was 

pretty broad in asking that and what was it limited to 

this institution? So let me repeat the question. Are 

you aware of any other threats -- allegations of 

threats made by Mr. Haughwout in terms of physical 

bodily hard? 

MR. DUKES: I am aware of allegations; 

however, I - -· I chose - - I understand that the box was 

open elsewhere, but I intentionally chose not to bring 

that forward because I believe that: those allegations 

in my mind, in my interpretation of those allegations 

did not have merit on what we are to review today. 

But -- so to answer the question, yes, :ram aware of 

other allegations. 

MR. A. HAUGHWOUT: Were these allegations of 

violence or other actions? 

MR. HAZAN: Were these allegations of 

violence of other actions? 

MR. DUKES: I would have to go back just to 

look, but :r -- from when I last looked, there was an 
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allegation -- and again, I don't want to be specific. 

Actually, I don't recall exactly what the allegation 

is, but I have every reason to believe that that 

allegation was related to physical violence. 

MS. SIMPSON: But you're not 

MR . A. HAUGHWOUT : And 

MR. DUKES: I can't I didn't want to 

because it's not the focus of this investigation. 

That:'s why --- and I didn't prefer to do it. I don't 

want to misspeak and present something that was not 

MS. SIMPSON: I thought your memory .i.s at 

the moment. 

MR. DUKES: Yeah, it is. But I -- well, 

because I did not want to present something that I 

thought could be potentially prejudiced or lead the 

that's why I didn't bring it. Because again, for me 

it had no merit based upon this case. But I know 

MR. A. I-!AUGHWOUT: Is this an allegation 

regarding school? An action done on school property 

or is this outside world? 

MR. DUKJ;JS : I think it - -

MR. HAZAN: Is this allegation - - I was 

going to restate it. 

MR. DUKES: 

ahead, yes. 

I believe right -- well, go 

71 
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MR. HAZAN: Is this allegations that are 

related to the school or outside of the school? 

MR. DUKES: I do believe I answered that 

before. I was stating that this had nothing related 

to members of the ccsu community. I'll put it that 

way. 
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MR. A. HAUGHWOU'l': Having seen the videos 

that, you know, I've show to Mr. Dukes, as well as the 

police reports, have you witnessed or observed any 

sort of lie, police lie in their report? 

MR. HAZAN: So having seen the police report 

I'm assuming you're referring to the police report, 

not our police report here? You're referring to this 

-- that's the police report from the State of 

Connecticut Superior Court? 

MS. BAN'l'LEY: Middletown. 

MR. HAZAN: Middletown. 

Have you -- did you witness through the 

video the police -- what was the statement that you 

said? 

MR. A. HAUGHWOU'l': Any false statements or 

lies. 

MR. HAZAN: Any false statements or lies? 

MR. DUKES: I'm under the impression as the 

hearing body has al.ready ruled, they will not take 
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that information that -- I wouldn't be able to provide 

that information as it's related to the same exhibit 

that was presented in video. 

MR. HAZAN: Okay. We're going to move 

for\'lard if that's okay? 

Are there any 

MR. DUK!ES: I mean, I think it's been 

concurred -- I mean, the other individuals who have 

been introduced as liars in the past. I'm most 

positive the hearing body had already concluded or 

said that they would accept understanding that lies 

are being -- happen elsewhere. Things weren't 

MR. HAZAN: Right. 

MR. DUKES: - - but did not see the 

relevance regarding how those lies would be 

beneficial, therefore no need to see that. But -­

MR. HAZAN: Go ahead. 

MS. SIMPSON: Yeah, that -- that would be a 

correct assessment of what was discussed earlier on. 

And the reason why we didn't see the videos again is 

we're accepting your statement as true in regards that 

for the purposes of this hearing only, and for your 

agreement saying that people have in your opinion made 

up stuff in the past about you. So we're accepting 

that as true so there was no need to actually watch 
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the video. If -- If I'm --

MS. BANTLEY: No, absolutely you're correct. 

MR. HAZAN: And that does not indicate 

I'll also add to that I guess that that does not 

indicate -- have any indication on how we would look 

at this current situation. So that, you know, those 

past -- you know, we're assuming -- we're -- we 1 re 

saying that what you're saying may be true, but that 

does not necessarily have an impact on ·· ·· on currently 

what we're dealing with. 

Are there any other further information? 

We're still at the point where you are able to provide 

information or have any other further -- any 

questions? 

MR , A , HAUGH\vOUT : No . 

MR. HAZAN: Does anybody else have any 

further questions? 

MR. DUKES: No questions. 

MS. SIMPSON: No questions. 

'MS. BANTLEY: No questions. 

MR. HAZAN: Okay. So then there are no 

witnesses here so at this point this is the last 

opportunity for any final questions of anybody. 

MR. DUKES: No final questions. 

MR. HAZAN: Any final questions, Austin? 
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MR. A. HAUGHWOUT: No. 

MR. HAZAN: No final questio:1s from the 

hearing body"/ 

MS. SIMPSON: No. 

MR. HAZAN: Okay. At this time, the 

University representative and the respondent will 

provide -- will be provided an opportunity to make a 

concluding remark. You are note required to do so. 

Are there any questions before we proceed? 

MR. DUKES: No questions. 

MR. HAZAN: No questions? 

MS. SIMPSON: No questions, 

MS. BANTLEY: No questions. 

MR. HAZAN: No questions, okay. 

Would the University representative like to 

make a concluding remark? 

MR. DUKES: Yes. I'd like to state that 

regardless of whom the individual's named, so if: this 

was a few years baek this was Christopher Dukes, CCSU 

student and was one, alleged to have engaged in 

certain behavior, and two, a hearing body had reached 

a determination that the standard - - just to 

reiterate, we don't operate by a burden of proof. 

It's a standard of proof. So if the standard of proof 

is the preponderance of evidence that was presented at 
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a hearing would lead a hearing body to conclude that 

the accusations are confirmed -- excuse me -- and that 

such behavior created an intimidating environment 

within the ccsu community, specifically those 

individuals who frequent the student center, if you 

believe that the behavior demonstrates threatening 

behavior, whether that be making hand gestures in the 

form of a gun and making sound effects as people walk 

by; if you believe that this behavior interfered with 

the customary or usual affairs of individuals who 

frequent the student center as well, too; if you 

believe that it breached the peace of those 

:Lndi vi duals who are ··., are a member of our community; 

.if you believe that such behavior was alarming or it 

was reckless or creates a risk to any other folks, 

then I would ask that regardless of who the student 

is, remove the student from the situation. It's all 

about the behavior. 

If you believe that this behavior did exist, 

then I would ask you to come back with a finding of 

responsible on the behaviors that you believe would 

have violated. 

If you do not reach that standard, then -­

then again, I would ask that you find a finding of not 

responsible. 
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If, for whatever reason, you believe that 

the -- if in all of these elements or at least the 

threatening behavior ones and that this behavior is as 

severe as we thought, then the University would ask 

that: you would render the appropriate level of 

sanctioning to remedy this situation and prohibit 

future risk to individuals. 

If you believe that such a risk did occur, 

and I'm asking you to be open to all the information 

that you received. If you find that information that 

was presented is unsubstantiated, then you record it 

that way. But if you believe it is substantiated, you 

have no reason to discredit it, then again, I ask you 

for a finding of responsible and I'm going to ask you 

for the most appropriate sanction to resolve that. 

If in -- if you believe that that is an 

expulsion, then that is what you put forth. If you 

believe it's something that can be educated or dealt 

with differently, then you would do whatever's within 

your your authority to impose. 

And that concludes my concluding remarks. 

MR. HAZAN: Okay. Would the respondent like 

to make a concluding remark, and again, you're not 

required to do so. 

MR. A. HAUGHWOUT: I would like to. 
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The allegations against me are entirely 

false. There is no concrete evidence of any of this 

happening, 1·1hether it be recording, audio or video. 

And I would be happy to, you know, wear a body camera 

to prove what I do, although that's not the only 

requirement the schoo1 could impose. 

78 

Further, I've never been convicted of any 

type of offense whether it be, you know, a crime or 

even a ticket. And on top of that:, there's something 

about me from the false accusations made by the 

police, the false accusation after I was his captive 

at the public park, and these false accusations that l 

make people either uncomfortable or just: not like me. 

And they will make false accusations to do anything 

they can to cause false punishment against me. 

MR. HAZAN: Does that.conclude your remarks? 

MR. A. HAUGHWOUT: Yes. 

MR. HAZAN: I will now recess the hearing 

for appropriate deliberations and review by the 

hearing body. A written decision regarding the 

finding sanctions, if any, and the rights of appeal 

wi11 be provided to you as soon as possible. 

I must also alert you I must also alert 

you that if you are found responsible for any of the 

charges discussed in today's hearing, we will ask the 
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office of student conduct to provide a hearing -- to 

provide the hearing body with any previous 

disciplinary history you may have been involved in and 

review any impact statements for the purpose of 

determining an appropriate sanction, but only after 

determining termination of responsibility is 

reached. 1te time is 3:59. 

MS. SIMPSON: Thank you. 

MR. HAZAN: Thank you very much. 

MS. BANTLEY: Thank you. 

(End of recording.) 
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NO. HHB-CVJ6-6032526-S 

AUSTIN HAUGHWOUT 

v. 

LAURA TORDEN'J'I, ct al. 

( 

SUPERIOR COURT 

JUDICIAL DISTRICT OF NEW BRITAIN 

MARCH c/ 20 I 6 

AI?.FIDA VIT OF CHRISTOPHER DUKES 

Clu·istopher Dukes, being duly sworn, does hereby depose and say: 

I. I am over the age of eighteen (I 8) and understand and appreciate the obligations of an oath. 

2. Jam the Director for the Office of Student Conduct at Central Connecticut State University 

("CCSU") nnd have held this position for I 2 years. 

3. My duties include investigating and pursuing charges for violation of the CCSU Student Code of 

Conduct ("student code"). 

4. I investigated and brought forward to the three person impartial hearing body cet1ain charges 

against Austill Haughwout. Ultimately the hearing body found Mr. Haughwout responsible for 

the charges and imposed the sanction of expulsion. 

5. Attached as At1achmcnt l to this affidavit is a copy of the Notice of Charges and Disciplinary 

Hearing provided to Mr. Hmighwout, along wilh a cove!' email and letter. This notice was 

accompanied by a 33 page document containing the full student code. 

6. Pdor to this Notice going out, on October 2, 2015 J had a bl'ief, but detailed telephone 

conversation with Mr. Haughwout in which I orally explained the basis for the investigation, 

descl'ibed each of the alleged behaviors, including the approximate time, place, and manner by 

which he was alleged to lrnve engaged in said behaviors and provided an opportunity for Mr. 

Hm1ghwout to clarify, refute, 01· deny the allegations. At no point did Ml'. Haughwout indicate he 

did not understand what the allegations were or the factual basis for the investigation. 
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THE COURT: This is docket number CV16-6032526, 

Austin Haughwout v. Laura Tordenti and others. Would 

counsel identify themselves for the record? 

ATTY. SCHOENHORN: Jon Schoenhorn representing 

Austin Haughwout, my client who's seated to my left. 

I would also note that a recent law school graduate 

who had just taken the Bar Exam, but not yet admitted 

to the Bar, works in my office, Kathryn Mallach. 

THE COURT: Good morning, Ms. Mallach. 

MS. MALLACH: Good morning, Your Honor. 

THE COURT: Good luck. 

MS. MALLACH: Thank you. 

THE COURT: And counsel? 

ATTY. URBAN: Ralph Urban from the Attorney 

General's Office for the defendants. Seated to my 

right is Carolyn Magnan, counsel for the university. 

THE COURT: Good morning, ma'am. 

ATTY. MAGNAN: Good morning. 

THE COURT: Good morning, Attorney Urban. And I 

should note for the record that early this morning I 

received an email from a representative of the 

Judicial Branch informing me that there had been a 

request by WFSB for a camera to be present during 

this hearing this morning. After consulting the 

Practice Book, I tentatively okayed that request, 

subject to my discussions with counsel to see whether 

counsel or any of the parties had any objection to 
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that, as I'm required to do under Practice Book 1-

llb (c). 

I informed the Judicial Branch representative 

that a person from WFSB should be here well in 

advance of 11:00 to set up so that the hearing 

wouldn't be delayed, however, I'll note for the 

record it's about eight minutes after eleven now and 

no one has appeared from WFSB, so I don't think 

counsel should take it personally that they may've 

had other more important or interesting matters to 

cover other than this hearing this morning, but 

apparently that request is not going to come to 

fruition. 

2 

I note also for the record that on Friday 

counsel for the plaintiff filed a motion in limine 

seeking to expand the scope of the hearing that the 

Court established for today, along with some exhibits 

and this morning the defendants filed an objection to 

that motion. We'll cross that bridge when we come to 

it. 

This hearing was ordered by this Court on July 

the 11th in which I originally scheduled this for 

Wednesday, July 27th and I informed the parties and I 

wanted to hear evidence on the following three 

factual issues, one, the specific content of the, 

quote, brief, but detailed telephone conversation, 

end quote, between Christopher Dukes and the 
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plaintiff that is referred to in paragraph six of Mr. 

Dukes' affidavit which was submitted as an attachment 

to the State's memorandum, number 108. 

Two, whether prior to the disciplinary hearing 

the plaintiff had retained copies of the police 

report submitted at that hearing and, if so, whether 

the names of the students identified in those reports 

were redacted from the copies he received, and I 

referred counsel to Mr. Dukes' affidavit and 

paragraph seven. 

And, three, whether at the disciplinary hearing, 

the students who had contacted the police and/or been 

I interviewed by Mr. Dukes were identified by name. 

informed counsel that I would expect to hear the 

testimony of Mr. Dukes and the plaintiff on these 

issues and be furnished with any notes or memoranda 

or the contents -- of the contents of the phone 

conversation referred to in Mr. Dukes' affidavit that 

may have been made contemporaneous with that 

conversation. Subsequently, we changed the date of 

that hearing because of counsel's unavailability and 

in that order, setting the date -- setting today's 

date as the date for the hearing. 

I reminded counsel of the limited scope of 

today's hearing. I also informed counsel that, in my 

opinion as to the second and third issues, that is to 

say whether or not Mr. Haughwout had copies of the 
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police reports prior to the hearing and whether they 

were redacted, and whether or not the individuals who 

had contacted the police who are referred to by name 

during the hearing, that I thought that counsel, I 

think in good faith and after consultation with their 

clients, should be able to stipulate to those rather. 

simple factual issues. 

So my next question to counsel is what 

stipulations have counsel arrived at regarding those 

two limited issues? Mr. Urban? 

ATTY. URBAN: I think, I think, we have 

stipulated or we will stipulate to what is needed to 

resolve issues two and three. I shared with Mr. 

Schoenhorn the documentation that was provided to Mr. 

Haughwout before the hearing at his request pursuant 

to a FOI request. We .looked at a large group of 

documents, selected a smaller subset to make -- get 

copies of. In that smaller subset were the police 

reports with personally identifiable information 

regarding the students who had reported the 

incidents, redacted. 

THE COURT: Such as their names? Such as the -­

ATTY. URBAN: Names and other personal 

THE COURT: Don't interrupt. 

ATTY. SCHOENHORN: You're yelling. 

ATTY. URBAN: Names and anything --

THE COURT: Let's get that straight right at the 
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beginning. 

ATTY. URBAN: Sorry, Your Honor. 

THE COURT: Go ahead. 

5 

ATTY. URBAN: Names and anything that would 

facilitate personal identification, nothing about the 

nature of the incidents was redacted. 

THE COURT: Okay, but --

ATTY. URBAN: That included the arrest warrant 

affidavit, by the way. 

THE COURT: I understand this, but in all those 

documents, and I want the record to be clear and I'm 

going to ask Mr. Schoenhorn whether he agrees, that 

any -- the names or any other personally identifying 

information was -- were redacted, is that correct? 

Yes? 

ATTY. URBAN: Yes, they were redacted. 

THE COURT: Okay. 

ATTY. URBAN: The names and information that 

would allow you to identify the student by some -­

THE COURT: Understood, okay. 

ATTY. URBAN: But nothing about the incidents. 

THE COURT: Understood, okay. Now what about 

the hearing? 

ATTY. SCHOENBORN: Your Honor, before we move 

on, that is not our stipulation 

THE COURT: Okay. 

ATTY. SCHOENBORN: -- and that's why I'm -- I 
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wanted to --

THE COURT: What's your understanding? What had 

you agreed to? 

ATTY. SCHOENBORN: I have the two documents, I 

thought that what we were stipulating to, that not 

only were the names redacted and any other personal 

information, but the nature of any conversations was 

also redacted. I thought we were going to agree the 

Court could see that, rather than representations 

about you could still figure something out, that part 

is not true and I have the two documents that were 

given to him fifteen minutes before the hearing, and 

that's the date, so I -- I wanted to be able to mark 

these as exhibits, I thought that's what we were 

stipulating to. 

THE COURT: Mr. Urban? 

ATTY. URBAN: Yes. I assume that that's the 

case. I mean, Your Honor has before you in 

connection with the objection to the preliminary 

injunction motion, all the exhibits that were 

admitted at the hearing and you can compare those to 

these documents, they're -- they're the same 

documents --

ATTY. SCHOENBORN: They're not the same 

documents. 

ATTY. URBAN: The Court can make this analysis 

itself. 
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THE COURT: Can you possibly restrain yourself, 

Mr. Schoenhorn? You're going to have plenty of 

opportunity to be heard today. I asked him to 

respond to what you just said. Continue. 

ATTY. URBAN: Thank you, Your Honor. So the 

Court will have before it the redacted versions that 

were provided pursuant to the FOI request and the 

Court has before it now the documents that were 

admitted at the disciplinary hearing which contain 

the same reports unredacted but for the last name of 

one of the student reporters. 

THE COURT: Okay. 

ATTY. URBAN: Mr. Dukes made a mistake and 

missed a first name, but the -- the name of the 

students were fully disclosed at -- at the hearing, 

but for that --

THE COURT: Well before you get to the hearing 

ATTY. URBAN: Yup. 

THE COURT: -- okay -- do you agree that these 

documents that Mr. Schoenhorn is offering to the 

Court are fair and accurate representations of what 

Mr. Haughwout received from the university prior to 

the hearing, and we'll come back to just when he 

received them. 

ATTY. URBAN: Yes, I believe they are, Your 

Honor. 

7 
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THE COURT: All right. Would you hand them to 

the clerk? Madam Clerk, I want you to mark these as 

Court's Exhibits 1 and 2 for purposes of this 

hearing. 

(The exhibits are marked by the clerk.) 

THE COURT: I've been furnished with two 

documents, what's been marked as Court's Exhibit 1 

without objection is a case incident report from the 

Central Connecticut Police Department. It consists 

8 

of three pages and that portion where the complainant 

has listed the -- any identifying information, 

including that person's name, has been redacted as 

has it in the body of the report. 

Also redacted in the body of the report are the 

specific, at least some of the specific, statements 

with the witnesses alleged to have made to the police 

officer. For example, the first sentence reads, on 

9/21/2015 at about 1:40 PM redacted came to CCSU 

police headquarters at my request to talk to the 

undersigned and Lieutenant Dercole in regards to this 

complaint. The name is redacted told us that and 

then what the gentleman told the police officers is 

redacted until it gets to the point where it says, 

went on to tell us that during these meetings Austin 

has continually, jokingly said things like, quote, 

someone should shoot up this school, end quote, or I 

should shoot up this school, quote, end quote. 
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There's another portion further on where at 

least a portion of what the ~omplainant says is 

redacted, along with his identifying information. 

continues onto the second page where there's some 

other expressions of the complainant which are 

redacted as well. 

It 

Court's Exhibit 2 is an arrest warrant 

application which consists of five pages. The 

affiant is Detective Densil Samuda of the Central 

Connecticut Police Department. In that document, all 

the identifying information of the individuals who 

are referred to is redacted. There are some other 

portions of what the individuals told Detective 

Samuda that also are redacted. 

So if I understand it correctly then it's -­

it's agreed and stipulated to by the parties that 

these two documents are the two documents that were 

provided to Mr. Haughwout as a response to a Freedom 

of Information Act request he made to the university, 

is that correct? 

ATTY. URBAN: Not completely, if I may, Your 

Honor, he reviewed a large volume of documents, he 

selected a subset, this is but two documents of that 

subset. 

THE COURT: Okay. Are there other documents of 

that subset or is this --bee 

ATTY. URBAN: Yes, there are. Yes, there are. 
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THE COURT: Tell me about those. Well, let me 

just ask you a specific question, do they contain any 

identifying information concerning the -- the 

complainants in this case? 

ATTY. URBAN: If I may have a moment just to be 

sure for Your Honor. 

(Attorney Urban takes a moment.) 

ATTY. URBAN: There appears to be one brief 

email exchange that he selected for copying. So 

there was an email from a redacted student to a woman 

in academic affairs. 

THE COURT: So that's another document that the 

university provided Mr. Haughwout? 

ATTY. URBAN: Yes. 

THE COURT: Is that correct? 

ATTY. URBAN: Correct. 

THE COURT: Have you seen that document, Mr. 

Schoenhorn? 

ATTY. SCHOENHORN: May I just review what he's 

referring to? 

THE COURT~ Yes. 

ATTY. SCHOENHORN: I was sent a digital version. 

This is not a document pertaining to this incident. 

THE COURT: Oh okay. 

ATTY. SCHOENHORN: This is a document from July 

of 2015. 

THE COURT: All right, it's not really material 
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to 

ATTY. SCHOENBORN: No. 

THE COURT: what we have. Okay. So it 

sounds like the two documents I have which are 

Exhibit 1 -- Exhibits 1 and 2 are the two that are 

relevant to question number two that I had posed to 

counsel. And is it agreed, Mr. Urban, as Mr. 

Schoenhorn has said that these documents were 

provided to Mr. Haughwout on the date of the hearing 

conducted by the university, approximately fifteen 

minutes before the hearing? 

ATTY. URBAN: Something in that neighborhood, 

yes. He came in, Ms. Mangan was away on vacation, he 

came in to pick them up the day of the hearing. 

THE COURT: Understood. All right, so the 

record should reflect that as well. Now, with regard 

to the hearing itself, I asked counsel to -- the 

third issue is whether at that hearing the students 

who had contacted the police and/or been interviewed 

by Mr. Dukes were identified by name and I asked that 

because I read the transcript of the hearing and I 

noticed -- it seemed to me as I read the hearing 

read the transcript -- that the students were 

identified by name and, in fact, in one instance as 

careful as the person who did the redacting way, 

there was one student's name that was unredacted, but 

is there a stipulation regarding that as to whether 
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the students were identified by name at the hearing, 

Mr. Schoenborn? 

ATTY. SCHOENHORN: I believe there is, although 

it's -- there's an unclear from an email I received 

from Mr. Urban, the two names that were identified -­

after these documents were provided to Mr. Haughwout 

during the hearing which commenced at 2:15, so my 

client believes it was around 2:30 to 2:45 by the 

time these documents were handed out, that the names 

-- it starts on page, I think, either 11 or 12 of the 

transcript, that names were mentioned of Ryan 

Robinson and Nicholas Duff. 

The third name that was mentioned, a Mr. Ed Cory 

was a name that my client had provided saying well, 

maybe he knows something about this, maybe he is 

somebody who you should talk to, but Mr. Dukes stated 

at that hearing he was not someone who had any 

information or knowledge about this incident, so 

ATTY. URBAN: Your Honor, before we proceed 

further, I have a concern about FERPA in this 

courtroom, so I 

THE COURT: About what, sir? 

ATTY. URBAN: Concern about the federal law in 

this courtroom. We're disclosing the full names of 

personally -- of students in the courtroom. Right 

now until the Court orders that it's appropriate for 

us to do so, that's a violation of the --
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THE COURT: All right. You and all counsel 

should assume that that -- that that is the case, 

that I do order that 

ATTY. URBAN: I apologize for interrupting. 

THE COURT: -- it is permissible --

ATTY. SCHOENBORN: And I do apologize 

13 

THE COURT: for counsel to mention the names 

of these students. The two names you mentioned, Mr. 

Schoenhorn, were Ryan Robinson and what was the other 

one? You said there were --

ATTY. SCHOENBORN: I'll just say a Nicholas -­

and I'll just say -- if I used his whole name, the 

Court hasn't resolved it yet -- I'll say Nicholas D. 

for purposes of the record. 

THE COURT: What do I need to do to resolve it? 

I want to resolve it. 

ATTY. SCHOENBORN: Right. Well, I don't believe 

FERPA applies to a court hearing where my client was 

present. Whether this person was a student or not is 

not -- these aren't student records. 

THE COURT: Well whether it applies or it 

doesn't, it's a court order that counsel may in the 

course of this hearing refer to the students by name. 

ATTY. SCHOENBORN: Oh. So Nicholas Duff is the 

person whose name was mentioned during the hearing, 

whose name appears in Exhibits Band C, so that's the 

first time these names are brought up is during the 



A2.268

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

14 

hearing. 

THE COURT: Right, and then throughout the rest 

of the hearing, and I'll just give you an example, 

I'm looking at page 73 of your filing, actually, Mr. 

Urban, it's not page 73 of the hearing because, 

firstly, it didn't go on quite that long, but, let's 

see, what page of the hearing is it? Page 48 of the 

actual hearing transcript, there's -- there's 

colloquy by a Mr. Hazen, who I guess was one of the 

members of the panel, and he, it seems to me as he's 

talking, he says, okay, can you -- can you describe 

for me the people that are mentioned in this police 

report, and there's the two that are the names that 

have not been redacted are blank and blank, is that 

correct. 

Now, they're redacted in the transcript, 

pursuant to an order I entered previously in response 

to your motion to seal, but am I right in 

understanding that they were not they were 

mentioned by name at the hearing by -- by Mr. Hazen 

and then there were -- these appear throughout the 

transcript. Arn I right in understanding that the 

students, Mr. Robinson, Mr. Duff and others, were 

identified by name at the hearing? 

ATTY. SCHOENHORN: Yes. 

ATTY. URBAN: Yes, and I sent to Mr. Schoenhorn 

a list of every page in the transcript -- where I 
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15 

THE COURT: Okay. Its agreed to and stipulated 

by the parties that at the hearing in this matter the 

students who are alleged to have complained about Mr. 

Haughwout's statements and conduct were mentioned and 

identified by name in the course of that hearing, is 

that the stipulation? 

ATTY. SCHOENHORN: The one person who complained 

was named, there's another individual name was 

mentioned but he was not a complainant. 

THE COURT: That's Mr. Duff? 

ATTY. SCHOENHORN: Yes. 

THE COURT: Yes? Okay. 

ATTY. URBAN: So 

THE COURT: Well let me ask you, maybe I'm not 

being clear enough, Mr. Dukes goes on at quite some 

length reciting for the panel the results of his 

interviews with the -- these -- four individuals. 

ATTY. URBAN: Correct. 

THE COURT: It seemed to me from looking at that 

and from reading the rest of the transcript that as 

he did so he mentioned them by name, am I correct 

about that? 

ATTY. URBAN: That's correct, except for the 

fourth student whose first name is Maxwell. He did 

not mention that name, but the police reports that 
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were admitted into evidence at the hearing had all 

the names except Mr. Maxwell's last name. So there 

were those three students, Ryan Robinson, Nicholas 

Duff, Edward Cory who was identified actually by Mr. 

Haughwout as someone that Mr. Dukes should speak to, 

and Maxwell blank, whose name Mr. Dukes did not have 

permission to release and Mr. Dukes erred in not 

redacting his first name in those police reports. 

THE COURT: Okay. All right, gentleman, thank 

you. I'm prepared to hear testimony on the first 

issue which I identified and that is what, quoting 

from my order, the specific content of the brief, but 

detailed phone conversation, quote, unquote, between 

Mr. Dukes and Mr. Haughwout that's referred to in 

paragraph six of Mr. Dukes' affidavit which had been 

submitted as an attachment to the State's memorandum 

in opposition. 

testify? 

Do you have Mr. Dukes available to 

ATTY. URBAN: I do, Your Honor. 

THE COURT: Okay. Do you want to call him? 

ATTY. URBAN: Yes. Mr. Dukes, would you please 

come forward? 

THE COURT: Mr. Dukes, just come all the way -­

MR. DUKES: Yes, sir? 

THE COURT: Just come all the way around to the 

back of this witness box, sir. 

MR. DUKES: Yes, sir. 
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THE COURT: Pull that door toward you. Step up 

in the box, sir, remain standing, give your attention 

to the clerk, she's going to put you under oath. 

(The clerk duly swears in the witness.) 
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CHRISTOPHER DUKES, 

of 1615 Stanley Street, New Britain, Connecticut, having 

been duly sworn, testified as follows: 

THE COURT: Good morning, Mr. Dukes, please have 

a seat. 

MR. DUKES: Good morning. Thank you. 

THE COURT: Go ahead, sir. 

ATTY. URBAN: Thank you, Your Honor. 

DIRECT EXAMINATION BY ATTY. URBAN: 

Q Mr. Dukes, could you tell the Court what you do for a 

living? 

A Yes. Your Honor, I am I serve the Director for 

the Office of Student Conduct at Central Connecticut State 

University. 

Q And could you tell the Court how long you've worked 

in that office? 

A In that office as the director for the last thirteen 

years. 

Q And in connection with the disciplinary process that 

ultimately resulted in Mr. Haughwout's expulsion; did you 

have a conversation with Mr. Haughwout prior to the hearing 

before the disciplinary panel? 

A Yes, sir, on October 2nd of 2015 at approximately 2 

PM. I did have a phone call; it was scheduled between our 

parties. The purpose and nature of that phone call was 

twofold, one, to -- it was a requirement under our interim 

suspension procedures to give a student an opportunity to 
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provide information which would ultimately be assessed for 

the determination of whether or not to maintain the interim 

suspension, relieve it and rescind it, and that was the 

first part. The second part was to conduct an interview in 

relation to the allegations that was made. So in our 

process we will conduct pre-hearing investigation and have 

interviews with parties named in that process. 

Q And was this the first interview that you conducted 

in connection with this investigation? 

A 

Q 

This was the first interview. 

And could you please describe for the Court in 

detail, what occurred in that conversation? 

A Sure. The conversation was brief. 

THE COURT: How brief? 

MR. DUKES: I would say, I don't believe it 

exceeded ten minutes, very brief conversation. There 

was not a lot of time spent on explaining the 

process. It was my understanding -- knowledge that 

it was not a new process for Mr. Haughwout, so 

basically we were able to get into the -- the details 

of the allegations. 

I went through each of the allegations that I 

were -- was able to pull out of the police reports 

that were provided to me, there were two, and I 

believe those copies are what you have. I had an 

opportunity to ask Mr. Haughwout directly whether or 

not he had engaged in these specific behaviors that 
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BY ATTY. URBAN: 

20 

Q Could you describe to the Court some of the behaviors 

that have been reported? 

A Sure. Some of the behaviors that were reported and 

outlined was the allegation of perhaps shooting up the 

school, as well as, naming one individual. as being number 

one on his list, as well as, upon seeing people as they 

approached in a greeting format using a hand gesture in a 

format of a -- of a pistol, making sound effects as if he 

was shooting and another was as individuals were walking by 

within the student center, as these individuals walked past 

unknowingly they were being aimed at and shooting sounds 

were being made towards those individuals as they went by. 

So those allegations are what I reviewed with him. 

It was my recollection that Mr. Haughwout had indicated 

with a -- a no response, or never. So the questions were 

specifically, had you ever engaged in this type of behavior, 

going one by one, and it was my recollection that his 

responses were no. 

Q Was there any incident discussed with respect to a 

community college shooting? 

A 

Q 

A 

To my recollection, no, not at that point in time. 

Okay. 

As far as the community college situation, I don't 

believe I received that information at that time, I believe 



A2.275

1 

2 

3 

4 

5 

I received it later on during an interview of another 

witness. 

21 

Q Okay. So just to clarify, did you identify the place 

and or time of these alleged incidents? 

A I left it broad to ask, at any time did this take 
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spring semester or fall semester, and as well as, that the 

behaviors were all alleged to have taken place in the 

student center, so the student center was the location. 

It's my knowledge that students who are commuters often will 

congregate in specific areas and lounges. Some have a 

familiar place they like to attend and they were 

regularly sit there and so it's my understanding that the 

individuals who were witnesses that we did identify the 

student center as a location. 

Q And just for clarity, when you say spring semester 

and fall semester you mean what years? 

A Thank you. 

fall of 2015. 

I mean the -- the spring of 2015 and the 

Q So this was the very beginning of the fall semester 

of 2015? 

A This was the very beginning. 

Q And did you identify to Mr. Haughwout the names of 

the individuals who had reported these events? 

A 

Q 

A 

I did not. 

And why did you not give him those names? 

At that point in time --
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ATTY. SCHOENBORN: I'm gonna object as 

irrelevant, why. 

THE COURT: Does it make any difference why? 

ATTY. URBAN: He's constrained by the 

requirements of the code 

THE COURT: Sure. 

ATTY. URBAN: -- and FERPA. 

THE COURT: Yeah. I mean, I understand that, 

but I agree with Mr. Schoenhorn. For my purposes, 

all I need to know is, we're talking about the 

content of Mr. Dukes' conversation and the content 

was that you didn't identify names for what you 

considered good and sufficient reasons? 

MR. DUKES: Yes, sir. 

THE COURT: Okay. 

MR. DUKES: I did not. 

THE COURT: Next question. 

BY ATTY. URBAN: 

Q And did Mr. Haughwout ask you names? Did he ask to 

for you to identify the names? 

A 

Q 

No, he did not. 

In fact, do you recall Mr. Haughwout asking you any 

questions during this telephone conversation? 

A 

Q 

No, he did not. 

Now did you ultimately get permission to use the 

student's names at the disciplinary hearing itself? 

A Yes, I did. During the course of my interviews I 

22 



A2.277

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

23 

typically will ask individuals who were coming forth as 

witnesses would they likely participate in a subsequent 

hearing, should there be one, as well as, would I be allowed 

to use their information, and I did receive consent. 

Q Okay. And did you ultimately ask those students to 

attend the disciplinary hearing? 

A 

Q 

I did. 

And did they attend? 

A Only one appeared at the very beginning. I did not 

receive responses from the other students who were invited. 

Q 

A 

And what happened to the one who appeared? 

The one who appeared elected not to participate once 

he had determined that he would ultimately be in the same 

room as Mr. Haughwout. 

Q By the way, how did the name Ed Cory come to your 

attention? 

A Near the end of my phone conversation with Mr. 

Haughwout on the 2°ct of October, 2015, I had asked did he 

know of anyone who would make these accusations, was he 

aware of anyone, as we did not discuss who the names were, 

he had disclosed to me that he believed that a person by the 

name of Ed or Corey was a individual known to him who he 

suspected was trying to get him kicked out of school. I 

have knowledge -- that's that's 

Q 

A 

Q 

Did you follow up on that? 

I did follow up on that. 

And what was the date of the disciplinary hearing, 
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that those emails did appear in my inbox. 

Q And why didn't you see them? 

A I was away from the computer pretty much the entire 

day except for the hearing prep that I was working on. I 

13 was not on email that day. I had other hearings that were 
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15 

in the process of being scheduled, as well as, other 

investigations. 

16 Q And was your office fully staffed that day? 
• 

17 A It was not fully staffed. 

18 Q Even if you had seen the emails before the hearing, 

19 again, would you have provided the names? 
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ATTY. SCHOENBORN: Objection, speculation. 

THE COURT: Sustained. 

BY ATTY. URBAN: 

Q Had you had previous dealings with Austin and his 

father? 

A Yes, sir. 

Q And had you always been able to get back to them 

within 24 to 48 hours? 
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Q 

No. 

Can a student request a postponement of his 

25 

disciplinary hearing? 

A 

Q 

A 

Yes, they may. 

And who decides on such a request? 

If the request comes prior to the hearing starting it 

would be subject to my decision as the Vice President 

Designate, however, the Vice President would likely be 

informed first, just to make sure that I'm making a decision 

that she would be in support of. 

Q And what if the request for a continuance or 

postponement came after the panel had been empaneled? 

ATTY. SCHOENBORN: I'm gonna object to the 

speculation and irrelevance of this in the absence of 

any evidence that either Mr. Haughwout was told he 

had the right to postponement or that a request came. 

ATTY. URBAN: I claim it, Your Honor. Not only 

is the student code in the catalogue and handbook, he 

received a copy of the student code when the 

disciplinary charges were issued. I claim it and I 

think it's highly relevant to the issues before Your 

Honor. 

THE COURT: I think it's relevant, I don't think 

you've laid enough you asked Mr. Dukes -- in words 

or substance, what if the -- what if the requests 

came during the hearing and that question was 

objected to. I think there's not sufficient 
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foundation for him to answer that at this point. I 

understand from your argument where you're going, I 

think --

ATTY. URBAN: Well let me --

26 

THE COURT: -- but I don't think there's been -­

you've laid sufficient -- so I'm going to sustain the 

objection as to the form of the question. 

BY ATTY. URBAN: 

Q Mr. Dukes 

A 

Q 

Yes, sir? 

-- if a request for a continuance or postponement is 

made after the hearing panel has been empaneled did you make 

that decision? 

A 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

A 

I do not. 

Do you know who does? 

Yes, sir. 

Who does? 

The hearing board makes it collectively. 

Have you yourself granted requests for continuances? 

Yes, I have. 

Q And have you seen disciplinary panels grant requests 

for continuances? 

A 

Q 

Yes, I have. 

Did you take contemporaneous notes or write a memo 

about your phone conversation with Mr. Haughwout -- Austin 

Haughwout? 

A I did not. 
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Q And why not? 

A The phone call was very brief. It was basically 

going through each of the allegations and his responses were 

not lengthy at all. His responses were no. 

Q Did you learn any information that you considered 

noteworthy that you had to keep track of? 

A No, other than Ed or Cory, which led me to believe I 

8 only knew one person that that name matched up with so I 

9 knew I had to have an interview with him at least to explore 

10 this possibility that he was attempting to do something 

11 harmful to Mr. Haughwout. 
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ATTY. SCHOEN HORN: I'm gonna obj eel: to that: 

being stricken, that was not responsive to the 

question. 

THE COURT: Sustained, it's stricken. Will not: 

16 be considered. 

1 7 BY ATTY. URBAN: 
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Q The only thing you learned was the name of Ed Cory 

and you followed up on that:, is that what: you're saying? 

A No. What I'm saying, the only thing I learned was 

what his responses were to the allegations after being told 

what they were and 

Q 

A 

No, I mean in your phone conversation with Austin? 

Yes. 

ATTY. URBAN: I have nothing further at the 

present time. 

THE COURT: Cross exam? 



A2.282

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

ATTY. SCHOENHORN: Yes. 

CROSS EXAMINATION BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q Mr. Dukes, my name is Jon Schoenhorn, I represent Mr. 

Haughwout in this case. The first official notification 

that Mr. Haughwout that he got that he was subject to 

disciplinary proceedings for this case was -- was a letter 

sent on October 1st, correct? 

A I'm not aware of the -- the dates of letters sent. 

I'm not sure letter you're referring to, counsel. 

ATTY. SCHOENHORN: May I approach, Your Honor? 

THE COURT: You may. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q Showing you a document --

ATTY. URBAN: Your Honor, that's not the correct 

letter. 

THE COURT: I beg your pardon? 

ATTY. URBAN: I haven't seen -- first of all, 

you haven't shown it 

THE COURT: That's why he's showing it to you, 

Mr. Urban. 

ATTY. SCHOENHORN: That's why I showed -- or I 

gave [Indiscernible] a copy. 

ATTY. URBAN: This is not regarding the 

disciplinary charges; this is regarding the interim 

suspension. 

ATTY. SCHOENBORN: It's --

THE COURT: I guess that's something the witness 
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can correct Mr. Schoenhorn --

ATTY. URBAN: Okay. Very well. Is that my 

copy? 

THE COURT: -- on, if it's -- if this is not a 

ATTY. SCHOENHORN: Yeah, you can have a copy. 

THE COURT: If this letter doesn't refresh his 

recollection or I'm not sure why you're offering it, 

but I assume that's why you're offering it. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q My question is the first time that Mr. Haughwout 

12 would learn that he was the subject of an investigation for 

13 disciplinary purposes in this incident was October 1, 2015, 

14 pursuant to a letter that was sent to him, correct? 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

THE COURT: And I think the witness said he 

doesn't know the date. 

ATTY. SCHOENHORN: Okay. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q And I'm showing you this document. 

cc'ed on this document, correct? 

In fact, you were 

A I am cc'ed on this document; I'll answer to -- to 

that part of the question. This letter is an interim 

suspension letter which provides the student notice that 

they're being placed on interim suspension letter. That is 

not a letter that would serve as a notice of charges. 

Q 

A 

But that wasn't my question. 

Okay, I'm --
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Q Is this the first time that he learned that he was 

subject to an investigation for this matter that led to 

charges. Is this how he would've found out is through this 

letter, correct? 

A That's not our notice of charges letter. 

THE COURT: But what he's asking you, Mr. Dukes, 

is whether is this letter, whatever it's called 

technically, is this the first notice that Mr. Dukes 

would've received -- or Mr. Haughwout would've 

received that he was under investigation for some 

conduct at the school? Is this the first notice he 

would've received or would there have been something 

before this? 

MR. DUKES: Nothing before it to let them know 

that there was a situation at hand. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q Wasn't he specifically informed in this letter that 

he is under investigation for your alleged behavior within 

the community, isn't that what this letter is telling him? 

A 

Q 

A 

May I refer to that letter again, sir? 

Yes. 

Just 'cause I -- I did not send this letter, it's not 

my letter. 

Q 

A 

Q 

A 

No, it's 

Sorry. 

Do you know who Ramon Hernandez is? 

Yes, sir. 
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Q 

A 

Q 

A 

He's your supervisor, correct? 

That is incorrect. 

He's the Vice President? 

He is not. He's the Associate Dean for Student 

Affairs. 

Q All right. And are you within the purview of Dean 

Hernandez's chain of command? 

A No, sir, I'm not. I report directly to the Vice 

President for Student Affairs. 

Q All right. Well, why don't you tell us, were you 

cc'ed on this letter? 

31 

A Yes, sir, I answered that. Just let me refer to this 

so I can be sure that I'm correct in -- in answering what 

you've asked. 

THE COURT: Take your time, sir. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

A 

Q 

A 

Q 

And again, counsel 

The question is have you reviewed this? 

Yes, sir. 

Let's go back to my previous question. Is this how 

Mr. Haughwout would be notified that he's the subject of an 

investigation into behavior or conduct on campus that led to 

your participation in this proceeding? 

an 

A And my response is no because there's no reference to 

investigation whatsoever in this letter. 

THE COURT: Okay, that's the answer. Next 

question. 
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BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q All right. So you never saw this letter even though 

it's cc'ed to you and has a signature on it? 

A 

Q 

I have seen that letter in the past, yes, sir. 

Did you see it on or about October 1st when it was 

issued? 

A 

Q 

A 

Q 

On or about, yes. 

And was this letter sent to Mr. Haughwout? 

To my understanding, yes. 

And according to your procedures when he was subject 

to this investigation he was immediately ordered to leave 

campus, couldn't be on campus anymore, correct? 

A 

Q 

A 

That is correct. 

And that's what this letter states, does it not? 

Correct. 

ATTY. SCHOENHORN: I would offer it, Your Honor. 

ATTY. URBAN: I have no objection, Your Honor. 

THE COURT: It's been offered. No objection. 

Madam Clerk, make that the Plaintiff's Exhibit 1. 

THE CLERK: Thank you, Your Honor. 

ATTY. SCHOENHORN: May I inquire, the other two 

exhibits are Court Exhibits? 

THE COURT: Yes, they are. 

ATTY. SCHOENHORN: Does the Court wish to look 

at this --

THE COURT: Yeah. But you can continue through 

with Mr. Dukes. 
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ATTY. SCHOENHORN: Thank you. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q The conversation that you said you had with Mr. 

Haughwout was on October 2, 2015, correct? 

A 

Q 

That is correct. 

So that would've been the day after this letter had 

been sent to him, correct? 

A 

Q 

Correct. 

So you were aware he was no longer on campus as of 

that telephone conversation of October 2~, correct? 

Yes, sir, that's correct. 

33 

A 

Q And you had, in fact, referred to Plaintiff's Exhibit 

1, the letter I showed you, prior to your conversation with 

Mr. Haughwout, right? 

A 

Q 

A 

Q 

A 

No, I did not. 

So how would you have gotten that letter, Exhibit 1? 

The letter I would've received via email. 

And did you not check your email on October l 5 t? 

No, I was aware that it was happening. I was 

informed that the -- that he was being placed on an interim 

suspension. 

Q 

A 

And who informed you of that? 

I'm not sure whom. It may've been Dr. Tordenti or 

Dean Hernandez, himself. 

Q How would you have then become involved in this 

matter to make the phone conversation with Mr. Haughwout? 

Would you have done that on your own initiative or would 
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someone have asked you to do it? 

A I would've been asked to do that or a student may 

approach me to call. So if a student receives the letter 

before I do, the letter gives the student instructions to 

contact me to schedule a meeting. I'm not sure if I was the 

one who initiated that meeting or Mr. Haughwout called me to 

schedule that meeting. 

Q 

A 

All right. One or the other did occur? 

One or the other did happen because we were scheduled 

the very next day. 

Q All right. And do you agree that this letter does 

not specify any particular conduct on Mr. Haughwout's part 

that led to his immediate -- interim suspension, correct? 

ATTY. URBAN: Objection, the document speaks for 

itself. 

THE COURT: It does, sustained. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q When you spoke to Mr. Haughwout, did he have -- did 

he say to you that he had any further information about this 

these charges or this investigation other than what was 

in October -- in the October 1st communication from Mr. 

Hernandez? 

A I'm sorry, sir, please refrain [sic) that for me. 

Q When you spoke to him on October 2nct, let me ask a 

more preliminary question. 

A 

Q 

Sorry. 

Do you recall whether you telephoned his number or 
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did you take a call from Mr. Haughwout that was the 

communication you just testified to? 

A 

Q 

number? 

I telephoned a number that was provided for me. 

All right. And did Mr. Haughwout answer that phone 

Yes, sir, he did. 

He identified himself as Austin Haughwout? 

I recognized his voice. 

35 

A 

Q 

A 

Q Okay. Did you ask him if he had seen the letter from 

Dean Hernandez? 

A 

Q 

I did not ask him that. 

And you did not give him the name of any individual 

students that had been spoken to by the -- either you or the 

Central Connecticut State University Police Department 

regarding that matter, correct? 

A I had not spoken with any students about this matter 

beforehand, nor did I identify the individuals who I knew 

had spoken to the police prior to that phone conversation. 

Q You said you had the police reports on October 2, 

2015, was that correct? 

A 

Q 

A 

Q 

A 

That is correct. 

How did you get those reports? 

They were sent to me from the CCSU Police Department. 

By email? 

I don't know for sure what method. I don't know if 

they were faxed to me or sent via email. I receive police 

reports via a number of ways. 
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Q 

A 

Was that prior to October 1, 2015? 

I don't know. It was definitely prior to October 

2°ct, I think I can answer. 

36 

Q Okay. And were the copies that you were received in 

redacted format? 

A No, sir, they were not. 

Q You received the name of Ed or Ed Cory from Mr. 

Haughwout, correct? 

A 

Q 

That is correct. 

You did not specify a date or dates when any 

conversations that Mr. Haughwout had with others occurred, 

correct, in that phone conversation? 

A In that phone conversation I did not reference a 

specific date. 

Q And you asked him if he had ever made statements like 

the ones you just testified to, correct? 

A Ever made during the Spring 2015, Fall 2016 in the 

student center amongst the individual students who frequent 

that area, yes sir. 

Q 

A 

Q 

I think you said '16, I think you meant '15. 

'15, yes, sir. 

All right. And is there a specific reason why you 

didn't pinpoint a timeframe to help Mr. Haughwout focus on 

what these allegations might be? 

ATTY. URBAN: Well, Mr. Schoenhorn objected to a 

question as to why the names were not given and the 

dates were not given --
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THE COURT: Are you objecting to this question? 

ATTY. URBAN: Now he asks why, so I have the 

same objection. 

THE COURT: Is this an objection, Mr. Urban, or 

just a statement? 

ATTY. URBAN: My objection is it's not relevant. 

The Court has said why he provided or didn't provide 

the information is not relevant. 

THE COURT: Sounds like an irrelevance 

objection, Mr. Schoenhorn. Do you claim the 

question? 

ATTY. SCHOENBORN: I do. 

THE COURT: And why is it relevant? 

ATTY. SCHOENBORN: Well, there must be a reason 

he didn't even want to give Mr. Haughwout a timeframe 

so that Mr. Haughwout could then respond accordingly 

to a specific allegation, it 

THE COURT: Doesn't the same principle apply 

that I sustained it, what difference does it make? 

All we -- we need to know is, as far as I'm 

concerned, this date that why he didn't seems to me 

irrelevant, the objections sustained. 

ATTY. SCHOENBORN: All right. Very well, Your 

Honor. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Did you tell Mr. Haughwout that you had talked to 

some students about him at that point? 
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A 

Q 

No, I did not. 

Had you, in fact, spoken to any students prior to 

your conversation regarding Mr. Haughwout in these 

this investigation prior to the call to him? 

this 

A I believe I answered during direct from Mr. Urban 

that I -- Mr. Haughwout was the first student with whom I 

spoke to about this incident. 

38 

Q Okay. And as I understand your testimony or question 

was, had he ever engaged in this behavior that you were 

reciting to him, correct? 

A 

Q 

A 

During the timeframe that I had said. 

Well, the spring semester started when 

The spring semester would've started in January, near 

the end of January of 2015, and the fall semester prior to 

October 2, 2015, that was the span of -- of time that we 

were working with. 

Q 

A 

And when did this fall semester start? 

The fall semester would've started in maybe the end 

of August, first of September range. 

Q And there was also a summer semester, isn't there? 

A Correct, come all summer -- a summer break is what we 

call it, yes, sir, summer session. 

Q But there are classes during that summer, aren't 

there? 

A Yes, sir, there are. 

Q And you were that Mr. Haughwout had taken summer 

courses during that summer, correct? 
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A Not at that point in time, I was not thinking about 

it. 

Q Well, whether you were thinking about it, you were 

aware from looking at his -- whatever you were looking at 

that he had taken a summer course. 

A No, there was no need for me to know when Mr. 

Haughwout was taking summer courses or not. 

Q And it's my understanding that Mr. Haughwout denied 

the specific things that you said that he said or did, 

correct? In your conversation with him he denied doing 

those things. 

Correct. 

He denied saying those things? 

39 

A 

Q 

A The only thing that he denied saying was that someone 

was -- be on his hit list, number one on his list, shooting 

up the school. The other ones were not spoken, those were 

hand gestures. 

Q So the things you were accusing him of saying he 

denied saying that, yes or no? 

A That is correct. 

Q Didn't he ask you for some proof of these 

accusations? 

A No. 

Q And did you tell Mr. Haughwout at that time that he 

was the subject of an actual disciplinary proceeding during 

that call on October 2~? 

A Yes. 



A2.294

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

Q So you told him you were already bringing charges 

against him at that time? 

A No. 

Q 

A 

So 

It was an interview, but that the interview could 

lead to disciplinary action and subsequent hearing. 

Q My question was, was he told during that October 2nd 

telephone conversation that that he was now subject to 

disciplinary proceedings, yes or no? 

A 

Q 

A 

Was he told during the phone conversation 

Yes. 

Yeah. 

40 

ATTY. URBAN: Your Honor, any student is subject 

to disciplinary 

MR. DUKES: Yeah. 

ATTY. URBAN: proceeding at any time, I 

object to the form of the question. 

THE COURT: Overruled. Are you asking the 

witness whether he said what you asked him in so many 

words? 

ATTY. SCHOENBORN: Yes. 

THE COURT: Did you use words such as Mr. 

Schoenhorn --

MR. DUKES: I didn't use those exact words. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q All right, why don't you tell us the exact words you 

told him on October 2nd --
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A 

Q 

Right. 

about what this was leading to. Your question, 

what that was leading to. 

A Right, and unfortunately I can't tell you exactly 

what I told him on that particular day, but I can tell you 

the -- the scope of what would've been said. 

Q No. If you don't know the exact words -- you just 

told us you didn't use the exact words that I used, so 

therefore, did you use words to the effect of how I just 

described it to you a minute ago? 

A Yes, I did use words to the effect, but not exactly 

the words as you had phrased them, sir. 

Q All right. Did you inform Mr. Haughwout he could 

come back on campus to find witnesses on his behalf? 

A No, I did not. He was informed that the interim 

suspension remained effective. 

ATTY. SCHOENHORN: You answered my question. 

THE COURT: 

MR. DUKES: 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Just answer the question. 

Yes, sir, thank you. 

Q And, in fact, in none of the communications was he 

ever informed that he had the right to come find witnesses 

to for a defense to come on campus, correct? 

A Correct. 

41 

Q And that's because as of October 1st, effective 

immediately on that date, he was ordered removed from campus 

subject to, perhaps, arrest if he came back, right? 
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A 

Q 

42 

That is correct. 

Now at some point after the -- the conversation with 

Mr. Austin Haughwout, you had a phone conversation with his 

father, Bret Haughwout, is that correct? 

A I'm not sure of when I -- I've had, I would say, many 

phone conversations with his father, exactly when they took 

place 

Q Well, specifically, did you have a conversation with 

him on October 6, 2015 upon his inquiry about the nature of 

these charges? 

A 

Q 

I may have, I don't recall. 

Didn't Mr. Bret Haughwout then email you the next day 

complaining that he had no facts and his son had no basis to 

defend himself because he didn't know what the charges were? 

THE COURT: Did you get such an email from Mr. 

Bret Haughwout? 

MR. DUKES: I may have, but I don't have that 

before me. I do know I received a series, I 

shouldn't say series, a couple of emails from Mr. 

Haughwout at some point in time. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q All right. Well let's, I'm going to show you a 

document. 

A 

Q 

Sure. 

And I'm going to show a copy, if I may -- showing you 

a-- a document, and ask whether you --

A Thank you, sir. 
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Q 

A 

Q 

A 

-- recall receiving this document? 

I do recall seeing this correspondence, sir. 

And that would've been on or about October 7, 2015? 

Yes, sir. 

ATTY. SCHOENHORN: Offer it. 

ATTY. URBAN: No objection, Your Honor. 

43 

THE COURT: Without objection, Plaintiff's 2. 

ATTY. SCHOENHORN: Would the Court like to look 

at it or 

THE COURT: No. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q In this email, Mr. Bret Haughwout refers to a 

conversation that begins, yesterday when we were discussing 

this issue, does that help refresh your recollection? You 

had a conversation with Mr. Bret Haughwout on October 6, 

2015? 

A Yes, sir, that does jog my recollection. 

Q And Mr. Bret Haughwout refers to a conversation about 

a picture of a bullet, do you recall that conversation with 

Mr. Haughwout, that is, the father? 

A I do recall the -- the subject of a picture with a 

bullet did come about. 

Q Is that something that you had told Austin Haughwout 

about on October 2~? 

A A picture of a bullet? 

Q 

A 

Yes. 

I don't recall. 
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Q Mr. Brett Haughwout also told you that he was 

considering suing you wasn't he didn't he? 

He must have if it's there, yes. A 

Q All right. Did you tell Mr. Bret Haughwout on either 

October 6th or anytime up until the hearing on October 14th 

who the people were who were making allegations, if anyone, 

against Austin? 

A No, I never discussed the students involved with Mr. 

Haughwout, Mr. Bret Haughwout. 

Q Did you tell Bret Haughwout any details of what the 

allegations were, whether it involved a bullet or the 

statements that you said he was making to other students or 

his finger gesture? 

A I don't recall if I did or not. 

Q Okay. Now you said that on October 13th you did not 

get a chance to look at your emails, is that correct? 

A That was the best of my recollection, that I had not 

seen emails from the 13th. 

Q Well, the first time that the formal charges were 

sent to Austin was on October 9th, correct? 

Correct. A 

Q I'm showing you what has been marked -- hasn't been 

marked yet -- just look at this document. Is this the 

24 letter that you sent to Austin followed by a document, which 

25 I'll take out of the sleeve, that's a two page document. 

26 Are these the two documents you indicate to him that stated 

27 what the charges were against him? 
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A 

Q 

Correct. This is one document in itself. 

All right, let's mark them separately 

45 

THE COURT: Well, they're in the file, aren't 

they? Why do you need to put them into evidence? 

Aren't they in the file? Aren't they attached to Mr. 

Urban's objection? 

ATTY. URBAN: They are, Your Honor. Exhibit A, 

3, to Mr. Dukes' affidavit. 

ATTY. SCHOENHORN: I just want to -­

THE COURT: The Court can take notice 

ATTY. SCHOENBORN: (Indiscernible). 

THE COURT: The Court can take notice of any 

documents in the file. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q 

A 

Q 

So the charges were made on October 9••, correct? 

Correct. 

And at the bottom of that notice, there's a brief 

description of facts that's 

THE COURT: I'm going to interrupt you, Mr. 

Schoenhorn. 

ATTY. SCHOENHORN: Yup. 

THE COURT: This hearing was as to the contents 

of the phone conversation between this witness and 

Mr. Haughwout. Now you're getting into the formal 

charging document, we'll call it, that's in the 

record, I've already -- we've already addressed it in 

your briefs, I don't think I need to hear from this 
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witness again anything about that document. 

ATTY. SCHOENBORN: About that document. That's 

correct, Your Honor, but I have --

THE COURT: Or anything beyond the phone 

conversation with Mr. Austin Haughwout. I mean, Mr. 

Urban hasn't been -- objected, but I don't know what 

the relevance is of emails between him and Mr. Bret 

Haughwout. 

ATTY. SCHOENBORN: Well, I think it goes to the 

issue of credibility of what, in fact, this witness 

is now testifying to, that he verbally told my 

client. 

THE COURT: How does what he told Mr. Bret 

Haughwout go to his credibility? 

ATTY. SCHOENHORN: That goes to my next two 

questions, Your Honor, if I may just have a little 

bit of leeway. 

THE COURT: All right. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Mr. Dukes, you received an email on October 13th from 

Bret, I'm sorry, from Austin Haughwout, that said that are 

you ever going to give me any of the or provide any evidence 

that you intend to use against me. Do you remember getting 

that email? 

A I do remember that, the email is in my inbox, yes, 

sir. 

Q And then do you recall also getting, the same day, 
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another email, this time from Bret Haughwout saying it's not 

fair that we have no information to prepare for the hearing? 

Do you remember that email? 

A I do remember that being in my inbox. Again, I 

stated that those -- those messages --

THE COURT: Sir, just answer the question. 

MR. DUKES: Yes, sir. 

THE COURT: You got it, yes? 

MR. DUKES: Yes, sir. 

THE COURT: Okay, next question. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q Now showing you the body of this email, do you recall 

getting that email, even if you didn't look at it 'til 

later? 

ATTY. URBAN: Can I see what you're -- may I 

please see what you're showing the witness? 

THE COURT: Show it to counsel. 

ATTY. SCHOENBORN: Yes. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q Showing you this email. Do you recall getting that 

email where there's a notation of Jeopardy tone, do you see 

that at the top? 

A 

Q 

A 

Q 

Yes, sir, I do see that. 

Do you recall getting that email? 

I recall seeing this in my inbox, yes, sir. 

And when it says Jeopardy tone, did you actually get 

a musical tone that was the song from the show Jeopardy? 
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A 

Q 

A 

Q 

Yes, I'm a musician by training also, yes. 

Okay. So the answer is yes. 

Yes. 

And it was the theme where you're waiting for an 
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answer -- you know the show, Jeopardy? 

A 

Q 

A 

Q 

Yes, sir, I do. 

Okay. So you do remember that -- that email? 

I do remember seeing this email, yes. 

You didn't respond to Austin Haughwout's email --

that particular email, did you? 

A 

date. 

Q 

A 

Correct, as I did not receive it on that particular 

Well you didn't respond the next day either, did you? 

The next day? No, I did not see that also. 

ATTY. SCHOENBORN: Okay. I'm gonna mark this as 

a exhibit, please. 

THE COURT: Any objection? 

ATTY. URBAN: No objection, Your Honor. 

THE COURT: Without objection it may be a full 

exhibit. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q In the second email do you recall receiving an email 

that's dated October 13th at 1:13 PM from Bret Haughwout? 

ATTY. URBAN: It'd be useful to get copies for 

counsel. 

ATTY. SCHOENBORN: I have copies but they were 

placed in my notebook so I have to locate the copies, 
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if I may. 

THE COURT: This hearing is going to conclude at 

1:00, so counsel should be aware 

ATTY. SCHOENBORN: Yeah. 

THE COURT: -- of that and of the limited scope 

of the hearing. 

ATTY. SCHOENBORN: Yes, Your Honor, I'm aware of 

that. 

THE COURT: I've tried to make that point to 

counsel, both in writing and orally. 

ATTY. URBAN: So this is 4, if I may inquire 

through the Court? 

4 . 

THE COURT: I have no idea. 

THE CLERK: This is 3, Your Honor. 

THE COURT: 3. 

ATTY. SCHOENBORN: This is 3. 

THE CLERK: What's being presented now will be 

ATTY. SCHOENBORN: Would be 4, correct. 

ATTY. URBAN: So the Austin email is 3 and the 

Bret email is 4. 

ATTY. SCHOENBORN: Right. 

ATTY. URBAN: Thank you. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Do you recall getting what will be marked as Exhibit 

4 from Bret Haughwout? 

A Yes, this was in my inbox, sir. 
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Okay. 

THE COURT: What do you mean when you say this 

was in -- he's asking you whether you received it, 

your answers have been, yes, it was in my inbox, what 

does that mean? 

MR. DUKES: So it's clearly that it went to my 

inbox, whether I received it -- I could've received 

it two days later, sir, where I 

THE COURT: You mean --

MR. DUKES: actually seen it and had an 

opportunity to --

THE COURT: Seen it and read it. 

MR. DUNES: Correct. 

THE COURT: So you're making a distinction 

between when Mr. Schoenhorn said that you received 

it, you're making a distinction between that and 

actually having seen it and read it, right? 

MR. DUKES: Correct. I had not seen these 

emails, sir, prior to --

THE COURT: So that's your testimony -­

MR. DUKES: Yes, sir. 

THE COURT: -- you hadn't seen -- they were in 

your inbox, as you testified 

MR. DUKES: Correct. 

THE COURT: -- but you hadn't seen them, hadn't 

read them, is that your testimony? 

MR. DUKES: Correct. Yes, sir. 
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BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q So this one you did receive and you -­

THE COURT: So there's an inbox? 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q 

A 

on October 13th, right? 

In my inbox, yes, sir. 
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Q Did you not check before you were about to engage in 

an expulsion or suspension hearing, that you want to see 

whether you received any documentation or questions from the 

student that you were about to seek to expel. 

ATTY. URBAN: Asked and answered, Your Honor, 

he's indicated he was tied up and preparing for 

hearings. 

THE COURT: Sustained. The objection is 

sustained. 

ATTY. SCHOENBORN: All right, I'll mark this as 

Exhibit 4. 

ATTY. URBAN: So which is this? 

ATTY. SCHOENBORN: That's Bret. Bret. 

THE COURT: 4 is the -- Mr. Haughwout's -- Mr. 

Bret Haughwout's email. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Now you were involved in the -- this Freedom of 

Information material that were to be provided to Austin 

Haughwout on the day of the hearing, is that correct? 

A 

Q 

Yes, that is correct. 

You had consulted with other employees of the --
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Central Connecticut State University about what documents 

Mr. Haughwout would receive prior to the start of the 

hearing? 

A That is not correct, I would not collaborate with 

anyone outside of my office. 
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Q Well, there are redactions by -- the -- the Court has 

two documents that were redacted before they were given to 

Mr. Haughwout. Did you participate in the redaction 

process? 

A I participated in gathering the records that I had in 

my possession and then provided them to our counsel's 

office. 

Q Well, did you or did you know or not know what Mr. 

Haughwout was given prior to the start of the hearing on 

October 14th? 

A 

Q 

A 

I did not know. 

Yet you --

I only knew the documents that were within my 

control. 

Q So would you explain then, if I just have a moment, 

you provided a sworn affidavit in this case to the Judge, 

didn't you, as part of a earlier motion in this case, did 

you not? 

A 

Q 

Yes, sir, I did. 

And specifically, did you not -- and you swore to 

that document as being true, right? 

A Yes, sir. 
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Q Now, the person who took your oath, that was a Ms. 

Chancey, correct? 

A 

Q 

Yes, sir. 

And she's the person who actually physically made 

photocopies of the redacted documents that were given to 

Austin Haughwout shortly before the start of the hearing, 

correct? 

A 

Q 

That I do not know. That I do not know. 

Well you don't know that she's provided documentation 

to your attorney, which were provided to me that said she's 

the one who did it? 

ATTY. URBAN: Your Honor, I'm going to object on 

materiality and relevancy grounds. 

THE COURT: Sustained. You're looking for 

paragraph seven in that affidavit are you, Mr. 

Schoenhorn? 

ATTY. SCHOENBORN: That's where I'm -- I'm going 

with this, Your Honor. I just need a --

THE COURT: That affidavit is part of the Court 

file 

ATTY. SCHOENBORN: Yes. 

THE COURT: doesn't need to be offered into 

evidence, I've read it. 

ATTY. SCHOENBORN: Can I just have a moment? 

THE COURT: Maybe I can shorten this up. So I 

believe that Mr. Schoenhorn is looking for paragraph 

seven of your affidavit that you signed and swore to 
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in which in describing how a particular student 

witness was scheduled to appear but left when he 

learned that Mr. Haughwout, this is quoting from your 

affidavit, he learned that Mr. Haughwout would be 

present, he left before the hearing began indicating 

that he feared for his safety. Notwithstanding that 

Mr. Haughwout had his name from the CCSU police 

report which Mr. Haughwout had received via a Freedom 

of Information Act request to the CCSU police. I 

believe that's what Mr. Schoenhorn's going to ask you 

about. 

ATTY. SCHOENHORN: Yes. 

THE COURT: What's your question? 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q Mr. Dukes, that was a false statement in that 

affidavit, wasn't it? 

A A false statement? 

Q 

A 

Q 

Yeah. 

What part of the statement? 

The affidavit that you provided through your attorney 

to this judge stated that Mr. Haughwout had received the 

names of the individuals in a police report as part of his 

Freedom of Information request? 

A That is what I was told that the names -- that 

person's name, that one specific person, that their name was 

already disclosed in police reports given to police 

department. 



A2.309

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

Q 

A 

Who told you that? 

Detective Densil Samuda. 
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ATTY. SCHOENBORN: Could I have Exhibits 1 and 2 

Court Exhibits 1 and 2? 

THE COURT: Here they are. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Is this your affidavit to this Court saying that you 

were told by a third party that fact? 

A 

Q 

No. 

All right. So in looking at Court Exhibits 1 and 2 

you tell me where in those documents a name -- the name of a 

complainant, whether it was Nicholas Duff or anyone else, 

was disclosed to Austin Haughwout? 

A To my knowledge they're not in this document. This 

is the first time that I'm seeing these redacted documents 

right now. 

Q Yet you made a representation under oath to Judge 

Shortall that you knew nothing about is what you're telling 

us? 

A No, what I'm telling you is is what was explained to 

21 me when that witness -- before that witness stepped away and 

22 left, which again's [Indiscernible] say away from the phone 

23 call, but that is what happened prior to that hearing 

24 starting, that witness was concerned, the witness wanted to 

25 leave. 

26 

27 

Q Excuse me, I don't think that has anything to do with 

my question. 
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THE COURT: That's not what he's asking you, 

sir. He's just asking you the basis for your 

statement in paragraph seven, and I think you've 

explained that you understood from Detective Samuda 

that the names were in the police reports? 

MR. DUKES: That is correct. 

THE COURT: Is that your testimony? 

MR. DUKES: That is my testimony. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q But you made no reference to Detective Samuda in 

paragraph seven? 

ATTY. URBAN: Your Honor, the affidavit speaks 

for itself. 

THE COURT: It does, indeed. 

ATTY. SCHOENBORN: All right. 
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THE COURT: Any more questions for this witness 

that relate to the phone conversation that he had 

with Mr. Haughwout? 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q You kept no notes whatsoever of that conversation, 

correct? 

A Correct. 

Q You didn't write on a copy of any police report or 

24 other document that you had in your hand on October 2nd to 

25 so that you could refer back to what exactly you had said 

26 to Mr. Haughwout on October 2°d, did you? 

27 A I did not. 
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Q And did you ever tell Mr. Haughwout that if he needed 

more time to prepare he could simply ask you for more time 

and you would give it to him? 

A I provided Mr. Haughwout with our student code of 

conduct and, in a letter, asking him should he have any 

questions, he is strongly encouraged to contact our office. 

Q So your answer to my question is no, you did not, 

correct? 

ATTY. URBAN: Object to the form of the 

question. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

A 

Q 

I believe that I did. 

You believe that you told him --

THE COURT: In that matter, correct? It's not 

your testimony that you told him specifically if he 

wanted more time he could ask for it, right? 

MR. DUKES: Correct. 

THE COURT: You never told him that, that's what 

he's asking. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q And at no time did you tell him he could have more 

time if he asked, correct? 

A I did not directly. 

Q Did you tell him about a Professor Gates who was 

making accusations against him? 

ATTY. URBAN: I'm gonna object, Your Honor. I 

don't think it's --
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THE COURT: Grounds? 

ATTY. URBAN: -- fair to say that Professor 

Gates was making accusations that were the basis for 

the disciplinary 

THE COURT: So you're objecting to the form of 

the question, is that what you objection is? 

ATTY. URBAN: Yes, I mean 

THE COURT: Overruled. Did you tell him 

anything about Professor Gates? 

MR. DUKES: Mr. Gates had nothing to do with my 

investigation. 

THE COURT: Sir, just answer the question. 

MR. DUKES: Sorry. 

THE COURT: In the phone conversation, I'm 

trying to focus 

MR. DUKES: Yes, I know --

THE COURT: -- everybody's attention on today -­

MR. DUKES: Thank you, sir. 

THE COURT: -- because that's where my attention 

is focused --

MR. DUKES: Yes. 

THE COURT: In that phone conversation, did you 

say anything to this gentleman here about some 

complaint from Professor Gates? 

MR. DUKES: No, Your Honor, I did not. 

THE COURT: That answers the question. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 
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Q And you agree that the hearing started on October 

14th at 2:15PM, correct, on October 14ili? 

A Approximately, yes. 

59 

ATTY. SCHOENBORN: I have no further questions. 

THE COURT: Any redirect? 

ATTY. URBAN: One question, Your Honor. 

REDIRECT EXAMINATION BY ATTY. URBAN: 

Q Mr. Schoenhorn asked you questions about Mr. 

Haughwout's apparent inability to come on campus to 

interview witnesses. Does every CCSU student get a -- a 

university provided email account? 

A Yes, they do. 

Q And can students communicate with other students via 

email readily? 

A Yes, they may. 

ATTY. URBAN: No further questions, Your Honor. 

RECROSS EXAMINATION BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Did you give Mr. Austin Haughwout an email address 

for any of these people you were investigating so he could 

contact them? 

A No, sir, I did not. 

ATTY. SCHOENBORN: No further questions. 

THE COURT: Mr. Dukes, let me just see if I have 

any questions for you. 

MR. DUKES: Yes, sir. 

THE COURT: Mr. Dukes, I'm going to ask you to, 

I believe, confirm what I think the stipulation was 
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among counsel, and my understanding about the 

hearing, okay? 

MR. DUKES: Yes, sir. 

60 

THE COURT: There came a time in the hearing 

when you reviewed for the panel the results of your 

phone conversations, not only with Mr. Haughwout, but 

with these other four individuals, I think there 

were, whom you had contacted by phone, correct? 

MR. DUKES: That's correct, sir. 

THE COURT: And I'm looking at page fourteen of 

the transcript now in which you're addressing the 

panel and you say at line 24 of the transcript, I 

asked the first person talk to me about blank, it was 

blank. Do you know who blank is? I'm going to 

withdraw that question. I think this is why you're 

still talking to Mr. Haughwout. I want to come to 

the part where you're talking about some of the other 

let me back up here. 

Let me go to page 18 where, again, you're 

addressing the panel and you say -- I think you're 

responding to a question from Ms. Bantley, a member 

of the panel, and you've in the responding -- in 

connection to that response you say, there's only one 

individual which I mentioned then in the transcript 

its redacted who was not at the police department who 

I interviewed after because I wanted to see whether 

or not he was trying to pull people together to gang 
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people up to make false statements about Austin. Now 

in the transcript that person's name is redacted. Am 

I correct in understanding that at the hearing you 

you stated that person's name to the panel, is that 

correct? 

MR. DUKES: That is probably correct, sir, yes. 

THE COURT: What you do mean it's probably 

correct? 

MR. DUKES: If it's --

THE COURT: It's redacted in the -­

MR. DUKES: Yes. 

THE COURT: -- transcript pursuant to an order I 

entered allowing Mr. Urban to do that. My question 

to you is, as you think back to that hearing, did you 

leave out the people's names or did you state them? 

MR. DUKES: I stated them, sir. 

THE COURT: You did, okay. That's my only 

question. Do you have any follow-up to that, sir? 

ATTY. URBAN: No, Your Honor, other than I could 

-- I hope the Court has an unredacted version of the 

transcript. 

THE COURT: I do not. 

ATTY. URBAN: Well we can certainly supply you 

with that. 

THE COURT: That might be helpful. 

ATTY. URBAN: And I can give you a list of where 

the four names were specifically mentioned in the 
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----------------------···· 

transcript. 

THE COURT: You said something earlier about 

giving Mr. Schoenhorn a list, is that what you're 

talking about? 

ATTY. URBAN: Yes, I sent him an email on 

Thursday. 

THE COURT: You don't need to give me all the 

email, the date and the time and the so forth -­

ATTY. URBAN: I did. 

THE COURT: Just answer my -- yeah, you did, 

okay? Okay. Thanks, Mr. Dukes, you can step down, 

sir. 

MR. DUKES: Thank you, sir. Shall I remain 

present? 

THE COURT: You should. 

MR. DUKES: Thank you. 

THE COURT: Yup. 

(The witness exits the stand.) 

THE COURT: Mr. Urban, do you have any other 

evidence on this subject? 

ATTY. URBAN: No, Your Honor. 

THE COURT: Mr. Schoenhorn? 

ATTY. SCHOENBORN: I'm gonna call my client. 

THE COURT: Mr. Haughwout. 

(Mr. Haughwout approaches the stand.) 

THE COURT: All the way around the back of the 

witness box, Mr. Haughwout. Pull the door toward 

62 
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you. Step up in the witness box. Step up in the 

witness box, sir, and give your attention to the 

clerk while she puts you under oath. 

(The clerk duly swears in the witness.) 

63 
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AUSTIN HAUGH WO UT, 

of 7 Egypt Lane, Clinton, Connecticut, having been duly 

sworn, testified as follows: 

THE COURT: Good afternoon, Mr. Haughwout, 

please have a seat. 

DIRECT EXAMINATION BY ATTY. SCHOENBORN: 

Mr. Haughwout, where do you reside? 

With my family at 7 Egypt Lane in Clinton. 
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Q 

A 

Q You heard Mr. Dukes testify about a -- a conversation 

that you had on -- on -- he says he had with you on October 

2, 2015. Do you recall having that conversation? 

A Yes, I do. 

Q And when was that in relation to your receiving 

Exhibit 1, which I don't know if Your Honor has Exhibit 1. 

THE COURT: I do. It's dated October 1st. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q You received a a copy of Exhibit 1 signed by Dean 

Hernandez. Can you tell us when the conversation you had 

with Mr. Dukes was in relation to that letter. 

A 

Q 

It was the day following receiving the letter. 

All right. And when did you receive the notice of 

this letter? 

A It was late into the night, probably around 8 or 

9:00, near the end of my last class for the day. 

Q 

A 

Q 

You had a night class at CCSU? 

Yes. 

And when you got that notice, what did you do? 
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I went to my car and left campus. 

And why did you leave campus at that time? 

A 

Q 

A Because the letter stated I was prohibited from being 

on campus. 

Q I can't hear you. 

THE COURT: I couldn't hear you, sir. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

A 

campus. 

Q 

A 

Q 

Dukes? 

A 

Q 

A 

Q 

The letter stated that I was prohibited from being on 

So you did what? 

I left campus. 

And the next day, how did you communicate with Mr. 

Mr. Dukes had called my cell phone. 

And did you answer? 

Yes, I did. 

And would you state for the Court what the nature of 

that conversation was that you had with Mr. Dukes? 

A Mr. Dukes had asked if I had ever made any 

threatening comments or if I had threatened to shoot up the 

school and had also asked if I had anyone on a hit list or 

if there was any number one person to hit. 

Q Did he specify a timeframe whatsoever as to when it 

was that you would've allegedly made those statements? 

A No. He had asked if I had ever. 

Q 

A 

All right. And what did you say? 

I said I had not. 
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Q 

A 

Q 

And did you ask him anything? 

I had not. 

Did he indicate to you why he was asking these 

questions? 

A 

Q 

No, he did not. 

Did you ask him anything about the letter you had 

received the previous day? 

No, I had not. 
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A 

Q Did Mr. Dukes say anything to you about the next step 

or proceedings as to what was going to occur? 

A No, he had not. 

Q Now, let me ask you a question. Do you know who 

Nicholas Duff is? 

A 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

No, I do not. 

Did you ever have a phone number of a Nicholas Duff? 

No, I did not. 

Do you know who Ryan Robinson is? 

Yes, I do. 

Did anyone during that either on October 1st or 

October 2nd ever even mention the name of Ryan Robinson to 

you? 

A 

Q 

No. 

Now, there's been some discussion about an individual 

named Ed Cory, you've heard that testimony? 

A Yes, I have. 

Q Could you explain to the Court how Mr. Cory's name 

came up in the information that was provided to Mr. Dukes? 
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A Being that I had not been provided with any names or 

any information about who these people are, I attempted to 

bring up Mr. Cory's name, trying to figure out who the 

accusers were. 

Q 

A 

But in what context did you bring up Mr. Cory's name? 

I had brought up Ed Cory's name and referenced that I 

knew that he was not pro-gun, he was more in favor of very 

strict gun laws and he was aware that I was in favor of 

firearms rights. 

Q And could you just explain what you mean by in favor 

of firearms rights to the Judge? Had you expressed that 

view of how you felt about it on campus? 

Yes, I had. A 

Q All right. So if you just explain what you meant --

why you brought up Ed Cory's name in that context? 

A I had brought up Ed Cory's name because I was 

was known on campus as advocating for firearms rights. 

I 

I 

was also part of the libertarian club which every year would 

go out to a shooting range off campus and would be involved 

in political debate about firearms rights and I was aware 

that Ed Cory was very much anti-firearms rights. 

Q Did Mr. Dukes say anything to you back about Mr. 

Corey after you provided that name to him? 

A 

Q 

No, he had not. 

Did he give you the name of anyone at all who might 

give you a -- an inkling or an understanding of where that 

information had come from? 
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ATTY. URBAN: Objection to the form of the 

question. 

ATTY. SCHOENBORN: I'll rephrase the question. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 
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Q At any time during the conversation you had with Mr. 

Dukes on October 2nd, did he give you a -- a -- any -- any 

information that would lead you to be able to discern or 

figure out who the source of any information was? 

A 

Q 

the --

No, I had not. 

When was the first time that you became aware that 

THE COURT: So, Mr. Schoenhorn, just a minute. 

Sorry, go ahead. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q When was the first time that you became aware that a 

Nicholas Duff had made any statement against you? 

A 

Q 

A 

Q 

During the hearing. 

Was it after the hearing had started? 

Yes, it was. 

And when was the first time that Mr. Dukes had 

mentioned Ryan Robinson's name during that hearing? 

A I --

Q I'm sorry, let me rephrase the question. When's the 

first time that you had heard Ryan Robinson's name mentioned 

in connection with the investigation that they were 

conducting against you? 

A During the hearing. 
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Q Did anyone ever tell you specifically that if you 

needed more time for this case they would let you have that 

time? 

A 

Q 

No, no one had. 

Now, on October 14, 2014 [sic] prior to the hearing, 

where did you go? 

A I had gone to the CCSU Police Department with my 

father where we were informed that the hearing was to be 

had. 

ATTY. URBAN: I'm sorry, I can't hear that. 

THE COURT: I'm sorry, the end -- where you were 

informed what? 

ATTY. SCHOENHORN: Speak up. Use the 

microphone. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

A I had gone to the CCSU Police Department with my 

father where we had been informed that the hearing was 

supposed to take place. 

Q All right. And when you got there were you sent 

someplace else? 

A I was informed that the hearing was moved to 

Copernicus and that I would be able to obtain the files that 

I had requested through FOIA from Denise Chancey. 

Q 

A 

Q 

A 

What's the name? 

Denise Chancey. 

C-a-n-c-e -- C-h-a-n-c-e-y? 

Yes. 



A2.324

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

Q 

A 

Q 

A 

Did you go to where Denise Chancey was? 

Yes, I had. 

Was she in the same building as Copernicus Hall? 

No, she was not. 
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ATTY. URBAN: Your Honor, I object. This has 

all been stipulated to that the documents were 

provided at or shortly before the hearing. This is 

part of our stipulation, I don't know why this has to 

be the subject of detailed testimony and we have to 

march around campus. 

THE COURT: Mr. Schoenhorn, it's a relevance 

objection. Why do I need to know he went to the 

police department first, then he went to Ms. Chancey 

and 

ATTY. SCHOENHORN: All right. I'll skip to the 

chase then. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q How much time after copies of documents were made for 

you did you have to go to the hearing before the hearing 

started? 

A 

Q 

Less than ten minutes. 

And did you have a chance to review everything before 

the hearing started? 

A 

Q 

No, I had not. 

At any point before the hearing started, did Mr. 

Dukes give you what has been marked as Exhibits Band C 

during the hearing, that is the less redacted versions of 
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those reports? 

A 

Q 

No, he had not. 

And how long had the hearing been going on before he 

made them -- he gave you a copy? 

ATTY. URBAN: Your Honor, the best evidence of 

that is the transcript. 

ATTY. SCHOENBORN: Well it doesn't have times. 

THE COURT: I'll allow the question. I don't 

remember it specifically from the transcript 

indicating that, but I'll -- so I'll allow it. 

What's your testimony on that, sir? 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

A I can't give an exact number, but I would estimate it 

to be about twenty minutes. 

THE COURT: Twenty minutes into the hearing, is 

that what you're saying? 

MR. HAUGHWOUT: Yes. 

THE COURT: So let me just clarify, Mr. 

Schoenhorn. Is it your testimony, Mr. Haughwout, 

that about twenty minutes into the hearing, by your 

recollection, you were provided by Mr. Dukes with 

copies of the police reports that were introduced at 

the hearing? Is that your testimony? 

MR. HAUGHWOUT: Yes. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Was a break called at any time so you could review 

that? 
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A There was a very temporary break just so that 

everybody would be able to quickly skim over the content of 

it. 

.Q 

A 

Q 

A 

Q 

What is very temporary mean in numbers? 

Less than five minutes. 

And did the hearing then recommence? 

Yes, it had. 

Did you happen to have a phone number for a -- for 

Ryan Robinson at that time? 

A 

Q 

I do not believe so. 

Did you see anyone there who you later learned to be 

someone named Nicholas Duff? 

A No, I had not. 

ATTY. SCHOENHORN: Just very briefly if I may 

have a moment, Your Honor, just to review my notes? 

THE COURT: Yup. 

ATTY. SCHOENHORN: I just wanted to ask whether 

the Court -- is part of the record the -- his 

subsequent appeals though the school system and his 

THE COURT: Yes. 

ATTY. SCHOENHORN: That's in the record? 

THE COURT: Yeah, the letters from -- let me 

just be sure that I -- we're both talking about the 

same thing, but I think the answer is yes -- I think 

they're all part of the 

ATTY. SCHOENHORN: I just wanted to make sure. 
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--·---------~ 

THE COURT: exhibits filed with the 

defendant's objection. There are --

ATTY. SCHOENBORN: I didn't know if his response 

to the -- to the findings is part of the record. 

THE COURT: I believe it is, but let's make 

sure. 

ATTY. URBAN: I'm sorry, what document are we 

referring to? 

THE COURT: Mr. Haughwout's response to the 

findings of the hearing -- the findings of the 

hearing body are memorialized in a memorandum of 

decision, October 19, 2015, which is attached as an 

exhibit. 

ATTY. URBAN: Your Honor --

THE COURT: The next document in the file is 

from Mr. Haughwout it's to Ms. Tordenti and -- and 

others. 

ATTY. URBAN: It's Exhibit AS to Mr. Dukes' 

affidavit. 

ATTY. SCHOENHORN: It's a four page document, I 

just wanted to make sure that the --

THE COURT: Dear Dr. Tordenti, it begins and he 

goes -- it's quite the lengthy and detailed -­

ATTY. SCHOENBORN: Yes. 

THE COURT: -- document. 

ATTY. SCHOENHORN: Okay. 

THE COURT: Yes, that is in the file. 
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BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q My final couple of questions. Have you attempted to 

seek an alternative education at another university since 

your expulsion? 

A Yes, I have. 

ATTY. URBAN: Objection. 

THE COURT: Grounds? 

ATTY. URBAN: Outside the scope of the hearing. 

THE COURT: Sustained. 

ATTY. SCHOENHORN: No further questions. 

THE COURT: Cross examine? 

CROSS EXAMINATION BY ATTY. URBAN: 

Q Mr. Haughwout, during the course of the hearing 

Edward Cory was discussed, correct? 

A 

Q 

Yes. 

And during the course of the hearing Ryan Robinson 

was discussed, correct? 

A Yes. 

Q And during the course of the hearing Nicholas Duff 

20 was discussed, correct? 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

A Yes. 

Q And a someone named Maxwell whose last name was not 

discussed was discussed, correct? 

A Yes. 

Q And the police reports that were admitted into 

evidence in the disciplinary hearing, Band C, those had all 

those names that I just went through with you, correct? 
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A Yes. 

ATTY. URBAN: Nothing further, Your Honor. 

THE COURT: Any redirect, sir, on those points? 

ATTY. SCHOENBORN: Just one. 

REDIRECT EXAMINATION BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q If you had the name of Ryan Robinson prior to the 

hearing would you have called him as a -- your witness? 

ATTY. URBAN: Objection, speculation. 

THE COURT: I'll allow it. You may answer, sir. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

A Yes, I would. Yes, I would have. 

Q In fact, do you see Ryan Robinson in the courtroom 

today? 

A Yes, I do. 

Q Can you just point him out for the Court? 

A He is sitting two rows behind Mr. Dukes. 

THE COURT: The gentleman with the beard and 

glasses? 

MR. HAUGHWOUT: Yes. 

THE COURT: The record may so reflect. 

ATTY. SCHOENBORN: I have no further questions. 

THE COURT: Mr. Haughwout, I just have one 

question for you. When did you make the Freedom of 

Information Act request to which the university 

responded? 

MR. HAUGHWOUT: I believe that is part of the 

record, but I think that was late in September, 
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probably around the 27•h-23•h. 

THE COURT: So you made the Freedom of 

Information Act request before you were suspended? 

MR. HAUGHWOUT: Yes, I had. 
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THE COURT: And why would you make a Freedom of 

Information Act request prior to having any notice 

that you were the subject of -- or the potential 

subject for disciplinary procedures? 

MR. HAUGHWOUT: The police department had called 

me and informed me that they had received a complaint 

and asked me to come down and talk to them. They did 

not specify any information about the complaint, nor 

did they specify any names. I filed a Freedom of 

Information Act request one or two days after that 

hearing, as quickly as possible, trying to get the 

names and information about what accusations were 

being made. 

THE COURT: And did you make that request in 

writing? 

MR. HAUGHWOUT: Yes, via email. 

THE COURT: Okay. To whom did you direct that 

email? 

MR. HAUGHWOUT: That was directed to Denise 

Chancey. 

THE COURT: Ms. Chancey. Any follow-up to my -­

my questions, Mr. Schoenborn, first? 

ATTY. SCHOENBORN: No, Your Honor. 
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THE COURT: Mr. Urban? 

ATTY. URBAN: No, Your Honor. 

THE COURT: Thank you, Mr. Haughwout. You can 

step down, sir. 

MR. HAUGHWOUT: Thank you, sir. 

(The witness exits the stand.) 

THE COURT: And just before I go on with Mr. 

77 

Schoenborn, I just want to note that Mr. Urban, you 

-- you asked me whether I had an unredacted copy of 

the transcript, which I don't, I also -- the police 

reports that are in the -- in the file, Exhibits B 

and C, you just said that they were unredacted at the 

hearing. The ones that I have are redacted, the 

names -- and I supposed you did that again in 

response to my order allowing you to do that rather 

than sealing the file -- but you're representing, and 

I haven't heard Mr. Schoenborn say anything to the 

contrary and I think Mr. Haughwout just confirmed it, 

you're telling me that the police reports that were 

introduced as Exhibits B & Cat the hearing were 

unredacted, is that correct? 

ATTY. URBAN: Except for the last name of -­

THE COURT: Except for this gentleman, Maxwell. 

ATTY. URBAN: -- Mr. -- Maxwell blank. 

ATTY. SCHOENHORN: Your Honor, I think that more 

let me just -- could I just speak with Mr. --

THE COURT: Yeah. Yes. 
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ATTY. URBAN: Well I stand corrected to the 

extent the addresses and telephone numbers were 

redacted, the names were as I described. 
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THE COURT: Understood. The names were present, 

but the other identifying information was not. 

ATTY. URBAN: Yes. But there -- of course there 

was student email also. 

THE COURT: Mr. Schoenhorn, additional evidence? 

ATTY. SCHOENHORN: Yes, very briefly, Your 

Honor, and then I would ask the Court to make a 

ruling on brief testimony whether I can call Mr. 

Robinson to expand the the hearing to just cover 

what it is he said and what he had done because of 

Mr. Dukes -- it's not just that a report was given, 

Mr. Dukes' explicated or expounded on what he 

believed Mr. Robinson had said, so I just wanted that 

THE COURT: Well as I said, we'll cross that 

bridge when we come to it. 

ATTY. SCHOENHORN: I'd like to call Bret 

Haughwout to the stand. 

THE COURT: Mr. Haughwout, you know the drill by 

now. 

(The witness assumes the stand. The clerk duly 

swears in the witness.) 
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B R E T HAUGH WO UT, 

of 7 Egypt Lane, Clinton, Connecticut, having been duly 

sworn, testified as follows: 

THE COURT: Good afternoon, Mr. Haughwout, 

please have a seat. 

DIRECT EXAMINATION BY ATTY. SCHOENHORN: 
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Q 

A 

Q 

Mr. Haughwout, what's your relationship with Austin? 

I am his father. 

Did you become aware on or about October 1, 2015 that 

he had received a notice of interim suspension? 

A Yes. 

Q And as a result of that, did you undertake any 

efforts to contact university officials about the 

circumstances? 

A 

Q 

A 

Yes, I did. 

And can you tell the Court about that, please? 

I made two emails and approximately a dozen phone 

calls attempting to reach Christopher Dukes to discuss 

getting information regarding the nature of the allegations 

against Austin. 

Q And did you at any point have a conversation with Mr. 

Dukes? 

A Yes. On my very first attempt to reach Mr. Dukes, I 

reached him. We had a fourteen minute conversation in which 

we -- in which I was requesting information, you know, 

specifics regarding the allegations against him and I was 

given nothing to be able to go forward with. 
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Q Well, you're jumping ahead. Let me ask you a 

question rather than anticipating my question. All right. 

ATTY. URBAN: I'm going to object, beyond the 

scope of Your Honor's order for the purpose of this 

hearing. 
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THE COURT: Well I've heard already, without 

objection, testimony about some documents that have 

come in through Mr. Haughwout, so I'm going to allow 

limited questioning on this subject. 

BY ATTY. SCHOENHORN: 

Q Did at any time Mr. Dukes discuss with you the 

conversation he had had with your son on or about October 2, 

2015? 

A Yes. 

Q Did he at any point tell you he had given details of 

any sort to Austin about the nature of his investigation? 

A 

Q 

No. 

Did he give you any details about the nature of the 

investigation that led to his interim suspension? 

A No. 

Q Or what information he had that he was claiming 

resulted in proceedings that he was then conducting? 

No. A 

Q Now there was testimony about an email sent on 

October 7, 2015, this is in Exhibit 2. I'm gonna ask, did 

you, in fact, send that email to Mr. Dukes on or about the 

time and date stated? 
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A 

Q 

day? 

A 

Q 

81 

Yes, I did. 

Does it refer to a conversation you had the previous 

Yes, it does. 

Why did you send that email? 

ATTY. URBAN: Your Honor, I'm gonna object now, 

again. This is beyond the scope. 

THE COURT: Sustained as to that why question. 

Again, there is a document in evidence which came in 

without any objection and I'll allow, again, some 

limited testimony as to the circumstances surrounding 

it or what led up to it, what happened as a result, 

but why is irrelevant. 

ATTY. SCHOENBORN: All right, very well. 

BY ATTY. SCHOENBORN: 

Q Did you receive a response to that email at any time 

from Mr. Dukes? 

A No. 

Q Did you at any time prior to October 14, 2015 learn 

the details of the allegations against him through your own 

efforts? 

A 

Q 

No. 

Did you follow up with a -- an email to Mr. Dukes on 

October 13th which is marked as Exhibit 4? 

A 

Q 

Yes, I did. 

And up until the time that you had sent that letter, 

had you received any information regarding the allegations 
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or the names of person or persons who were the basis for any 

allegations? 

A 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

No. No information whatsoever. 

When did you first learn the names Nicholas Duff? 

During the hearing. 

When did you first learn the name Ryan Robinson? 

During the hearing. 

And when did you first hear -- hear the first name 

Maxwell? 

A During the hearing. 

ATTY. SCHOENBORN: I have no further questions. 

THE COURT: Any cross examination? 

ATTY. URBAN: I don't think so. I have no 

questions, Your Honor. 

THE COURT: Thank you, Mr. Haughwout, you can 

step down, sir. 

(The witness exits the stand.) 

THE COURT: Any other testimony or other 

evidence on the subject of this hearing? 

ATTY. SCHOENBORN: Not except for the motion to 

(Indiscernible). 

THE COURT: Right. Any rebuttal testimony from 

you, Mr. Urban? 

ATTY. URBAN: No, Your Honor. 

THE COURT: Mr. Urban, I'm going to take you up 

on the offer that you made earlier to provide the 

Court with an unredacted copy of the hearing 
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transcript and an unredacted copies of what came in 

as Exhibits Band C. When I say unredacted, I mean, 

unredacted to the extent that they were -- unredacted 

when they went to the -- to -- to Mr. Haughwout and 

to the panel. I understand from what you and Mr. 

Schoenhorn told me before the names were there but 

the other identifying information like address and 

phone numbers were not, so I don't want those to 

appear but I would like you to provide the Court 

now that -- how does that -- that does raise this 

issue though, the issue that you raised additionally 

with your -- your motion to seal. 

ATTY. SCHOENHORN: I'd like to be --

THE COURT: Now I am mindful of that -- that 

concern, that's why I gave you permission when you 

did file to -- to redact the names. Perhaps I really 

don't need -- based on the stipulations of counsel, I 

think I understand the -- the condition in which 

these Exhibits Band C were when they were presented 

to the panel and given to Mr. Haughwout and I 

understand from the stipulation from the testimony 

from Mr. Dukes that the names of the students, the 

three students, were -- who were stated at the 

hearing and the first name of one student was stated 

at the hearing so perhaps, rather than get into the 

whole issue of disclosing identities that may or may 

not raise a FERPA issue, it might be well to just 
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leave the record the way it is based on your and Mr. 

Schoenhorn's stipulation to evidence that I've heard 

today. 

ATTY. URBAN: I would also be pleased to provide 

the Court with, if it would be of assistance, the 

listing of the pages of transcript where the names 

are discussed. 

THE COURT: And this, again, this is the list 

you provided to Mr. Schoenhorn, is that right? 

ATTY. URBAN: Correct. 

THE COURT: That would be useful. 

ATTY. URBAN: I can give it to you right now, 

Your Honor. 

THE COURT: Why don't we make it an exhibit, 

another Court's Exhibit, Exhibit 3 in this hearing. 

ATTY. SCHOENBORN: I just want to make -- there 

were some other matters discussed, I just want to 

make sure that's not --

(Counsel takes a moment to discuss.) 

ATTY. SCHOENBORN: Your Honor, just -- just for 

the record, the list of names -- the list of pages 

and the names from the transcript which may be 

helpful with the Court with the unredacted copy. 

I'll just state for the record, my research 

disclosing -- and the reason I don't want to just 

have him put in the whole email, I don't agree that 

FERPA applies to these police reports, I have the 
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specific subsections of the statute that say when 

there's a law enforcement agency that prepares 

reports they are not student records, but I don't 

want to get into that as to whether they should or 

should not have redacted since the purpose of this 

issue is -- of the hearing is -- he didn't have those 

names, so --

THE COURT: Right, that's very clear. 

ATTY. URBAN: But Your Honor, if I may 

THE COURT: Yeah. 

ATTY. URBAN: -- I do think that issue is 

relevant. I mean, I know -- the Court did not want 

to hear why, but there is a federal law here that -­

that controls the conduct of the university and its 

disciplinary process and that process, you know, 

provides that you can't disclose personally 

identifiable information even from police records, 

when those police records are in the hands of someone 

other than the police or are used for disciplinary 

purposes and I have that cite -- 34 CFR, Part 99.8, 

Subsection --

THE COURT: But there came a time when they were 

disclosed to Mr. Haughwout, right? There came a time 

in the hearing when these identities were disclosed. 

ATTY. URBAN: Because Mr. Dukes had obtained 

oral permission by that time for them to be provided. 

Ms. Mangan did not know that Mr. Dukes had obtained 



A2.340

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

those oral permissions. It's also questionable 

whether an oral permission is sufficient under the 

regulations which it really is not. 

THE COURT: What's the relevance, though, that 

you see in the application or not of this Federal 

Education Act? 

86 

ATTY. URBAN: Well, the -- the law provides that 

the student code -- all of the university has to 

comply with the Family and Educational Rights and 

Privacy Act, and that says you can't disclose 

personally identifiable student information without 

the consent of the student, him or herself, and it 

also provides in its definition of education records, 

that normally records of law enforcement agencies 

connected with higher education institutions are not 

holders of education records, but there's an 

exception that says when those records are held by 

someone -- when police records are held by someone 

other than the police department or are to be used as 

part of a disciplinary proceeding, they are education 

records. 

THE COURT: Well here's what I'd like counsel to 

do on this subject. This is a subject about which I 

know virtually nothing and you -- you have this 

opinion, Mr. Schoenhorn, of why the act didn't 

require them to redact the names in the police 

reports, at least, and you have a contrary opinion. 

an 
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I'm going to ask both counsel to file brief memoranda 

of law as to the applicability or not of FERPA, the 

Federal Education Records Protection Act? 

ATTY. URBAN: Federal Education Rights and 

Privacy Act. 

THE COURT: Rights and Privacy Act. Yeah, why 

don't you each file, I'll give you however long you'd 

like to file a memorandum, let's say not exceeding 

six pages in length of the application or not, as you 

see it Mr. Schoenhorn, of the provisions of the 

Federal -- of this act plus any federal 

regulations that either one of you claim are relevant 

to the Court's understanding of the act. 

ATTY. SCHOENHORN: If I may inquire, we're 

talking about the CCSU reports that were only 

provided and redacted, so I'm not asking about -- and 

I don't need to write anything about student 

transcripts or anything else --

THE COURT: No. 

ATTY. SCHOENHORN: -- it's just these -- the 

Exhibits Band C 

THE COURT: Correct. 

ATTY. SCHOENHORN: and the one -- Exhibits 1 

and 2 which were given to him in the form they were 

given to him? 

THE COURT: Correct, yes, that's all, yeah. 

Now, with regards to this motion that you filed, Mr. 
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Schoenhorn, the record should reflect that on Friday 

counsel filed a motion -- a motion in limine, so­

called, to expand the scope of this hearing and 

attached to that motion was an offer of proof by 

counsel and an affidavit of a private investigator 

working for Attorney Schoenhorn about her contact 

with Mr. Robinson. And the record should also 

reflect that this morning Attorney Urban filed on 

behalf of the defendants and objection to this motion 

or at least what's being taken up today. 

Based on the alleged untimeliness of it, leaving 

aside the issue of timing of the time available 

today, why should I take this up today, Mr. -- Mr. 

Schoenhorn? This affidavit of your investigator, Ms. 

Bainer says she had a conversation with Mr. Ryan on 

July 21st. She didn't file an affidavit about it 

until July the 26th. You didn't file this motion 

until August the st•, last Friday, thereby giving the 

State no opportunity to respond until this morning. 

Why should I take this up today given these lapses of 

time. I mean, Ms. Bainer could've filed an affidavit 

sooner. 

Upon receiving her affidavit even on the 26th 

you could've filed this motion in which you allege 

you make some very serious, in fact, criminal 

allegations of witness tampering, you could've filed 

such a motion August the -- I mean, July the 27th or 
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today? 
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ATTY. SCHOENHORN: I did not physically have the 

affidavit until this past week and for the Court's 

edification, I was in New York at a seminar, this was 

-- actually had to be filed by emailing me a copy of 

what I had written and then sending it back so that 

it could be filed. I want to indicate though, that 

in light of my conversation with Mr. Robinson, today, 

he's not able to identify any official at the 

university who made these statements. And, in fact, 

it may be one of the other people that's been 

mentioned during the course of the hearing, that is a 

one of the other students that told him that, so 

to the extent that that is now a clarification of 

what the investigator was told by Mr. Robinson and 

Mr. Robinson's mother, again, it is hearsay, but to 

the extent I -- it -- it got raised in that way, I 

wanted the Court to be aware of it before we had a 

hearing. 

You'll note I did not cross examine Mr. Dukes 

about it, I didn't make it an issue for purposes of 

his credibility because I am not able to say that any 

of the defendants in this case are the persons that 

or among the persons who told him not to cooperate 

with our office after initially agreeing to it. 

THE COURT: So if I --
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ATTY. SCHOENHORN: The second purpose though, 

Your Honor, would be to show since the issue is, you 

know, we've got this due process issue and then we 

got the First Amendment issue. 

THE COURT: Yup. 

ATTY. SCHOENHORN: And to that extent, hearing 

from the individual who is the actual person that the 

conversation was with might be of some aid to the 

Court in making its determination, that was the --

THE COURT: I just want to make sure I 

understand what you've just said. 

ATTY. SCHOENHORN: Yes. 

THE COURT: If I understood you correctly, what 

you learned in your conversation with Mr. Robinson 

today is that he can't identify anyone from the 

university who told him not to talk about Mr. 

Haughwout or Mr. Haughwout's alleged statements and 

actions, he may have received such counsel from 

another student whose name has been mentioned, is 

that what you said? 

ATTY. SCHOENHORN: If I recall what he told me 

is that -- that the other student was told not to 

cooperate and spread the information to him from the 

university, that's -- that's my understanding of 

(Indiscernible). 

THE COURT: Well this, I mean, then --

ATTY. URBAN: That adds an additional level of 
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hearsay, Your Honor. 

THE COURT: Yes, it does. And it's hard to know 

how to explain, Mr. Schoenborn I guess the first 

response is your motion in limine is denied. 

ATTY. SCHOENHORN: All right. 

THE COURT: The objection is sustained. In 

addition, sir, I have to tell you that -- I'm reading 

from your motion now -- this is a motion now filed in 

Court in which you accuse the defendants, without 

mentioning anyone by name, will misrepresent 

misrepresentation I guess you're actually 

referring to Mr. Dukes -- the defendant's 

misrepresentations regarding the conversation with 

Mr. Ryan Robinson, then the plaintiff would've called 

Mr. Robinson as a witness in the expulsion hearing. 

ATTY. SCHOENHORN: Correct. 

THE COURT: The defendants, however, 

misrepresented the contents of the conversation with 

Mr. Robinson both within the police reports and at 

the expulsion hearing. And then you go on to say, 

that not only did they misrepresent the information, 

you say that during the pendency of the litigation in 

this matter, the defendants kept Mr. Robinson from 

speaking with the plaintiff's attorney. In light of 

these misrepresentations and the defendants' apparent 

witness tampering, the undersigned counsel seeks to 

present the testimonies. I mean, that's a criminal 
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accusation, Mr. Schoenhorn --

ATTY. SCHOENBORN: I --

THE COURT: -- and you're making that -- you 

never spoke to Mr. Robinson, right? 

ATTY. SCHOENBORN: Before today, no. 

THE COURT: Before today. And yet you're 

putting in a motion in court and an offer of proof 

signed by you as Exhibit A --

ATTY. SCHOENBORN: With an attached affidavit 

from my investigator --

THE COURT: Well, yes, but you -- you say in 

your offer of proof, in April 2016, there's nothing 

about April in your -- in your investigator's 

affidavit. In April Mr. Robinson stated to the 

plaintiff's investigator that he didn't believe the 

plaintiff was a threat to him or to the school and 

that he didn't feel threatened by the plaintiff. 

There's no affidavit supporting -- that's just your 

representation to the Court. And then you go on to 

say about the witness tampering again. 

92 

This conduct, paragraph four, on or about July 

21st Ryan Robinson advised the plaintiff's 

investigator he had been contacted by officials from 

Central. These officials told Mr. Robinson not to 

speak to anyone regarding the Austin Haughwout 

matter. This conduct appears to be witness tampering 

and intended to further the defendants' 
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Robinson and the plaintiff. 
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I mean, Mr. Schoenhorn, for you to make that 

accusation based on no personal information, I think 

at that the very least is reckless conduct on your 

part, so the motion is denied. The objection is 

sustained; the Court won't consider this issue. I'll 

take the papers on the issues raised in the -- by my 

order and the -- and the testimony that was 

introduced today. Did you want to say something 

else? 

ATTY. URBAN: Just two housekeeping matters. I 

will send the transcript, unredacted, to the Court. 

THE COURT: No, I think I decided that 

ATTY. URBAN: Oh, you didn't, okay. 

THE COURT: -- I don't' need it --

ATTY. URBAN: And then I have this list of pages 

THE COURT: Maybe if you and the clerk can get 

together and --

ATTY. URBAN: I don't think it --

THE CLERK: Is that Court -- Court 3 -­

THE COURT: Yeah, this is Court 3. 

THE CLERK: -- that you had ordered? 

THE COURT: Yeah. 

THE CLERK: And, Your Honor, when are the briefs 

due? 
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THE COURT: Oh, the briefs I said, yes, the 

short briefs on the application of FERPA -­

ATTY. SCHOENBORN: Do you want two weeks? 

THE COURT: Two weeks is fine. 

94 

ATTY. URBAN: Your Honor, if I could have a more 

time, I'm subject to a preliminary injunction in 

federal court with Judge Shea. Over the next several 

days I have to file five separate findings of fact --

THE COURT: Three weeks? 

ATTY. URBAN: Three weeks? 

THE COURT: Three weeks okay? 

ATTY. URBAN: Thank you, Your Honor. 

THE COURT: All right, gentleman. Madame Clerk, 

we'll be in recess until 2:00 

THE CLERK: Thank you, Your Honor., 

(The matter concludes. Court is in recess.) 
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THE COURT: Please be seated, gentlemen. 

ATTY. SCHOENBORN: Good afternoon, Your Honor. 

ATTY. URBAN: Good afternoon. 

THE COURT: Good afternoon. This is a matter 

that I had specially assigned for today for a status 

conference, Haughwout v. Tordenti; CV16-6032526. 

Would counsel identify themselves for the record? 

ATTY. SCHOENBORN: Jon Schoenhorn for the 

Plaintiff. 

ATTY. URBAN: Ralph Urban from the Attorney 

General's Office for the Defendants. 

1 

THE COURT: A -- a certificate of closed 

pleadings and claim for the trial list was filed on 

July 21 by -- by you, Mr. Schoenborn, and I wanted to 

talk with you and Mr. Urban today to try and see if 

we could arrive at a trial date sometime between now 

and the end of the year. And I'm, obviously, 

retaining jurisdiction of this case. 

ATTY. SCHOENBORN: Do you mind if I interrupt, 

Your Honor, because Mr. Urban and I just talked about 

this. We believe that the court heard everything 

that it would need to hear and we were proceeding 

under the assumption that we were waiting for a 

judgment since we -- I withdrew any monetary claims 

and originally, Your Honor'd asked whether I could 

combine the preliminary injunction motion with the 

trial. 
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At that time, I said I was not prepared to, but 

in light of the claims regarding monetary relief 

against the State, I withdrew those so we were 

prepared to -- unless the Court needed to hear 

additional evidence to allow the Court to 

THE COURT: I don't believe I need to hear 

2 

additional evidence, I was -- this is one of the 

reasons I had the status conference for today because 

I was -- I was halfway expecting one or the other of 

you to file a motion for summary judgment on the 

grounds that there are not unresolved factual issues 

and that the matter is a matter of law and the issues 

of, you know, free speech and due process and the 

breach of contract, and no such motion having been 

filed, I thought, well, let me discuss with counsel 

what factual issues there are remaining to be tried, 

especially since you had filed the claim for the 

trial list. 

So am I hearing you saying, Mr. Schoenhorn that 

you and Mr. Urban agree that there are no -- I mean, 

there are no -- there's no more evidence for the 

Court to hear on the factual issues between Mr. 

Haughwout and the Defendant, is that -- am I hearing 

that correctly? 

ATTY. SCHOENBORN: Correct. And the problem 

with summary judgment was there was a dispute about 

what Mr. Haughwout had been told versus what the 
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they -- the school officials claimed he had been 

told, given notice of. We had a hearing on that 

THE COURT: Right. 

ATTY. SCHOENHORN: Your Honor will recall, 

and that was an issue that the Court would need to 

resolve and that obviously my argument would've 

been that the First Amendment issue remains clear, 

but in light of the fact that we -- we produced 

documentation that he wasn't even told what it was 

that he said was blocked out, it did require an 

evidentiary ruling or a credibility determination by 

the Court. Therefore, I felt summary judgment would 

not have been beneficial because of that. 

THE COURT: So do you agree, Mr. Urban that as 

far as --

ATTY. URBAN: Yes. My understanding is --

THE COURT: -- what evidence the Court needs to 

decide this case, I've heard it all? 

ATTY. URBAN: I think so. I think that any 

claims for monetary relief are now out of the case. 

That's clear. So the claims for equitable relief is 

3 

before the Court. I think you have -- I can't recall 

if there's an equitable claim on a contract count, 

I'm not sure that there is. 

THE COURT: I don't think so. 

ATTY. URBAN: So I think it's really an 

equitable claim on the -- on the due process counts 
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THE COURT: What do you mean by an equitable 

claim? 

4 

ATTY. URBAN: Well, I mean a claim for equitable 

relief for non-monetary --

THE COURT: Oh, injunctive or mandate 

ATTY. URBAN: Yeah, yes. Correct. 

THE COURT: -- mandatory relief. 

ATTY. URBAN: So it's just the injunctive relief 

that's before the Court and I think it's pretty well 

briefed and I think as I -- I do agree with attorney 

Schoenhorn, I don't think the I think the factual 

issues were laid out fairly well in the hearing that 

you held, so I --

THE COURT: Madam Clerk, would you make note 

that Mr. Schoenhorn and Mr. Urban actually agree on 

something here today. This is -- this I believe, 

gentlemen, this is a first in this case. I could be 

wrong. 

ATTY. SCHOENBORN: There is one thing I do 

disagree 

THE COURT: Oh. 

ATTY. SCHOENBORN: -- that I believe in my -­

ATTY. URBAN: There you go. 

ATTY. SCHOENBORN: -- memorandum, I do argue 

that in the breach of contract, specific performance 

is -- is a ruling that the Court can make and that is 
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equitable. 

THE COURT: Okay. 

ATTY. SCHOENHORN: So. But --

THE COURT: And then of course after the 

evidentiary hearing that we had where Mr. Haughwout 

testified and his father testified and the people 

from CCSU testified, you both filed memoranda on the 

relevance of the Federal Education Act, which I -­

which I have. 

5 

Then should I assume that the status of the case 

is that the record is closed as far as evidence is 

concerned, the parties believe that they have 

adequately briefed the legal issues and essentially, 

you're waiting for a decision from me? 

ATTY. URBAN: I think that's true. I think the 

only one thing I'm would like to point out is I'm 

not sure -- it should be made clear to the Court in 

terms of this young man's record for applications to 

other schools that it's my understanding that a 

disciplinary expulsion does not appear on the 

permanent record whereas an academic expulsion does, 

and this was a disciplinary expulsion. 

THE COURT: Okay. 

ATTY. URBAN: I think I represented that in the 

papers --

THE COURT: I don't know anything about that. 

ATTY. URBAN: -- but I don't know if --
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does 

THE COURT: I don't --

ATTY. SCHOENBORN: Yeah, and I don't know, it 

I think the testimony in the affidavit was 

6 

that he had to fill out a -- on his application, he 

would have to disclose any disciplinary expulsion and 

then have to explain why whether it appears on the 

transcript or not, he would be asked why he has -­

has he have been asked -- has he ever been suspended 

or expelled, I think that's in the record that he 

would have to state that on the -- in the record. 

That's the only 

THE COURT: In an application for admission to 

another school? 

ATTY. SCHOENBORN: For another school, yes. 

ATTY. URBAN: Yeah, my representation is only as 

to what appears on the CCSU transcripts. 

THE COURT:' All right. 

ATTY. SCHOENBORN: And I don't know the -- I 

don't have any reason to dispute that. I don't know 

what it appears on. 

THE COURT: Right. Okay. And -- and that 

doesn't appear to be a material fact. That appears 

that the material fact may be what, if anything, he 

has to disclose on an application about a 

disciplinary transcript. 

All right, then I -- I'll take it the record is 

closed as far as evidence is concerned. Counsel both 
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consider all of the issues appropriately briefed. 

Then I'll do my very best to get a decision out 

before the end of the year because I'm going to be 

gone in January and February and I don't want this 

hanging fire while I'm gone. 

So, all right. Well, this was certainly useful 

to me. It may -- it may have not been so useful to 

you, but at least it was useful to me as to 

understanding just what is the status of the case. 

7 

As I said, Mr. Schoenhorn, when you filed the 

claim for the trial list, and I thought well -- and I 

reread your complaint, I thought, well, maybe there 

are issues here. I didn't -- I didn't -- I agreed in 

my own mind with the position that you both 

articulated today, but I thought, well, maybe there's 

more to this than I realized. 

So I will then undertake to -- to render a 

decision just as soon as I can. I'll take August the 

17th, which is the last -- which the date on which 

you filed your memorandum, Mr. Urban, on the 

applicability of the family and the educational 

rights and privacy act as my starting date, but even 

that would even though that would -- well, that 

would take me into December as far as 120 days is 

concerned, and I will endeavor to meet that deadline 

as best I can, and I think I -- I think I will be 

able to meet that. 
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ATTY. SCHOENBORN: Right. And just -- if Mr. 

Urban could just state for the record so that just 

for Your Honor's edification and mine depending on 

whichever way the Court rules, my client's future 

what he would do academically would depend on -- when 

-- could I just find out when the winter semester 

starts, so that even assuming the decision doesn't 

come out until December 17, he can make plans at 

another school. I just want to know whether -- when 

-- when Central's winter or spring semester actually 

begins. 

THE COURT: Do you know that, Mr. --

ATTY. URBAN: I do not know that off the top of 

my head. 

THE COURT: -- Urban. 

ATTY. URBAN: No. 

THE COURT: Okay. I'm sure there's probably in 

the college catalog --

ATTY. SCHOENBORN: It is. 

THE COURT: -- what time the winter session 

ATTY. SCHOENBORN: Okay. 

THE COURT: Okay. Gentlemen, then I won't keep 

you any longer. I'll proceed along those lines and 

get a decision out to you before the end of the year. 

All right? 

ATTY. SCHOENBORN: Thank you. 

ATTY. URBAN: Thank you. 
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THE COURT: Thanks very much for coming in. 

ATTY. SCHOENBORN: Thank you. 

9 
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